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Spominska akademija v Kidričevem 

OB OBLETNICI SMRTI 
BORISA KIDRIČA 

v okviru prireditev ob obletnici ustanovitve Osvobodilne fronte 
sloveflsl(ega naroda in 25. obletnice smrti velikega revolucionarja 
Borisa Kidriča, povezano s praznikom krajevne skupnosti Kidriče
vo, je bila v torek popoldne v dvorani restavracije v Kidričevem, 
spominska akademija s kulturnim programom in podelitvijo ob
činskih priznanj OF. 

Slavnostni govor je Imel FRANC ZADRAVEC, predsednik 
občinske konference SZDL Ptuj. Iz njegovega govora povzemamo 
misli, ki jih je izrekel v spomin na enega največjih sinov sloven
skega naroda, na heroja borbe in dela, BORISA KIDRIČA, ki je 
pred petindvajsetimi leti omahnil pod neznanskimi bremeni revo
lucionarnega dela in odgovornosti. 

,,Tovarišice in tovariši! 

Na današnji dan, pred petin
dvajsetimi leti, je po daljši in težki 
bolezni umrl eden največjih 
slovenskih in jugoslovanskih revo
lucionarjev, tovariš Boris Kidrič, 
poznan pod imenom Peter Kalan. 

V zgodnji mladosti si je pridobil 
vsestransko znanje in ob očetovih 
knjigah uporabil svoj velik naravni 
talent za študij in revolucionarno 
delo. Preučeval je napredno mark
sistično literaturo, preučeval 
delavsko gibanje, širil ideje med 
mladino, se že v 6. gimnaziji 
vključil v marksistični krožek, leto 
pozneje bil sprejet v SKOJ in nato 
v KPJ. Njegovo delo, delo mlade
ga komunista je bilo tako dosledno 
in temeljito, enako med mladino 
kot med delavci, da je že kot dijak 
gimnazije padel v oči policiji in 
oblastem, ki so ga začele preganja
ti in ga obsodile na robijo. 

V letih najhujšega terorja in 
preganjanja komunistov, ko so bili 
člani partije zaprti, je kot študent 
kemije začel obnavljati partijske 
organizacije, jih povezovati in 
oblikovati v začasno partijsko 
vodstvo, ki je že leta 1932 preraslo 
v pokrajinski komite KPJ za Slo
venijo. Boris Kidrič in Edvard 
Kardelj sta skupaj s komunisti: 
Francem Leskoškom-Luko, Miho 
Marinkom in z drugimi v okviru 
pokrajinskega komiteja KPJ 
obnovila mnoge partijske orga

nizacije, delovala med delavci in 
mladino. 

Njegov prispevek ni samo pri 
obnavljanju partije, njenem orga
niziranju, povezovanju in usposab
ljanju za akcijo, temveč tudi pri 
razvijanju marksistične misli, raz
laganju razmer na Slovenskem in 
osveščanju delavskega razreda. 
Vsebinsko bogate članke zasledimo 
v legalnem in ilegalnem tisku. 

Kidričevo delo je bilo vsestran
sko. Deloval je kot komunist med 
delavci, naprednimi sindikati, v 
SKOJ in na drugih področjih. Kot 
sekretar SKOJ si je prizadeval, da 
iz nje napravi revolucionarno ma
sovno organizacijo mladih, da ta 
organizacija odpravi dotedanje 
napake in postane jedro 
najnaprednejših^ najborbenejših in 
najzavestnejših sil mladih. Tako 
kot KPJ je bil SKOJ ilegalna orga
nizacija, zato si je prizadeval mla
dino organizirati v razna legalna 
kulturna, strokovna, športna in 
druga društva in organizacije, kjer 
so se povezovali in aktivno delova
li člani partije in SKOJ. 

Na zahtevo partije je Kidrič pre
šel iz slovenskega prostora v Za
greb, kjer se prične njegova pot 
profesionalnega partijskega delav
ca. Zaupano mu je bilo vodstvo 
jugoslovanske delegacije na kon
gresu mladinske komunistične in-
ternacionale v Moskvi, opravljal je 
odgovorne naloge v organih CK 
KPJ, na znanem aprilskem 

plenumu je zagovarjal spremembe 
v vodstvu KPJ, preganjan od 
dunajske policije je z nekaterimi 
znanimi jugoslovanskimi komuni
sti preživel nekaj časa v zaporih. 
Delo je nadaljeval v Češkoslova-

Franc Zadravec, predsednik 
OK SZDL Ptuj nied slavnost
nim govorom 

Foto: M. Ozmec 
ški, nato je odšel v Pariz, kjer je 
bil sedež CK KPJ. Tu je bil glavna 
opora tovarišu Titu v boju proti 
frakcionaštvu in razcepljenosti v 
partiji. 

Komunisti na V. partijski kon
ferenci v Zagrebu so ga izvolili za 
člana CK KPJ. V tem obdobju je 
intenzivno delal na področju 
publicistike. Pisal je v mnoge 
časopise in revije, opozarjal na ne
varnost nacizma in fašistične agre
sije, prikazoval nove razmere v ka
terih morajo biti jugoslovanski 
narodi enotni, da se mora delavski 
razred dobro organizirati. Mnogo 
je prispeval k temu da se je avant
garda delavskega razreda — KPJ 
— konsolidirala, postala enotna, 
čvrsta in močna sila delavskega 
razreda Jugoslavije. 

Nacisti in fašisti so postali vse 
glasnejši in nevarnejši, začeli so 
napadati druge narode in s tem 
zanetili požar druge svetovne 
vojne. Tudi jugoslovanska država 
je bila v nekaj dneh zlomljena in 
okupirana. Zlam države ni 
pomenil zloma jugoslovanskih 
narodov in mladega delavskega 
razreda, pod vodstvom KPJ so 
pričeli z odporom. 

Organizator 
oboroženega upora 

Za boj proti okupatorju in za 
spremembo družbenih razmer, za 
svobodo in neodvisnost ni bila 
dovolj samo KPJ. Slovenski narod 
je potreboval vsenarodno politično 
organizacijo za boj proti okupa
torju, v boju za svobodo in neod
visnost. Boris Kidrič je bil eden od 
odgovornih pobudnikov in orga
nizatorjev take organizacije — 
OSVOBODILNE FRONTE. 

Ustanovna skupščina Osvobodil
ne fronte, 27. aprila 1941, gaje iz
volila za političnega sekretarja iz
vršilnega odbora. Priprave na obo
rožen odpor so bile vse intenzivnej
še, organi OF so pripravljali in or
ganizirali svobodoljubne in narod
no zavedne množice. Pričel se je 
oborožen odpor. Ustanovljene so 
bile skupine, čete, brigade borcev 
za svobodo, ki so jim pomagali šte
vilni aktivisti, simpatizerji po vsej 
Sloveniji. Formiran je bil glavni 
štab Slovenije, Kidrič pa je bil nje
gov politični komisar. 

Delegati iz vseh krajev Slovenije 
so se zbrali v Kočevju, oktobra 
1943 na Kočevskem zboru, kjer so 
bili položeni temelji slovenske dr
žavnosti, določena delegacija za 
drugo zasedanje AVNOJ v Jajcu, 
ki jo je vodil Boris Kidrič. Povsod 
je bil viden politični delavec, ko
munist, borec. Dober teoretik, do
ber praktik, dosleden pri delu, v 
boju, prepričljiv in razumljiv v raz
pravah. Najdemo ga vsepovsod 
tam, kjer je bilo najtežje, kjer je 
bilo potrebno znanje, sposobnost, 
delavnost. Ko je bila ustanovljena 
prva slovenska vlada, je postal njen 
prvi predsednik. 

Tako sposobnih ljudi takrat ni
smo imeli mnogo. Nekateri so za 
vedno ostali v zloglasnih 
taboriščih, mnogi so padli v bojih; 
tisti, ki so ostali so morali nositi 
mnogo večja bremena, prevzemali 
so odgovorne naloge v mladi, svo
bodni socialistični Jugoslaviji, za 
njeno graditev, napredek in 
neodvisnost. Kidrič je prevzel eno 
od najodgovornejših mest, postal 
je minister za industrijo v zvezni 
vladi, bil je predsednik planske ko
misije in predsednik gospodarskega 
sveta. Deloval je kot član politbiro-
ja in član izvršnega biroja CK KPJ. 

,Zivelje kratko, 
boril seje dolgo" 

Ta kratek pregled iz njegovega 
bogatega dela in življenja nam po
ve, daje živel kratko, da se je boril 
dolgo, predano partiji, delavskemu 
gibanju, revoluciji, izgradnji ljud
ske oblasti in gospodarstva, da je 
delal silovito, ustvarjalno, dosled
no, da mu je zaupala partija, 
zaupali so mu delavci, kmetje, mla
dina, borci. Zaupali so mu vsi, ki 

so želeli svobodo, neodvisno drža
vo, razvijajočo se po lastnih poteh 
in možnostih. 

Kot pobudnik ukinjanja centra
lističnega vodenja gospodarstva se 
je zavzemal za uvajanje svobodnej
ših načinov vodenja, za uvajanje 
tržnega mehanizma v gospodar
stvu. Tako kot v KPJ se je tudi v 
skupščini z ekonomskimi argumen

ti zavzemal za delavsko samo
upravljanje in s tem dal močno 
oporo Titovi zamisli o prenosu ob
lasti na delavce. Naše nove sociali
stične skupnosti jugoslovanskih na
rodov in narodnosti nismo gradili 
mirno. Bili smo pod hudim politič
nim in ekonomskim pritiskom 
vzhoda in zahoda. Zastavljeni gos
podarski plani so bili v nevarnosti, 
da ne bodo uresničeni. Kidrič je 
praktično in teoretično dokazoval, 
da se lahko neodvisnost Jugoslavije 
doseže le z lastnimi napori, gospo
darsko močjo in moralno politično 
enotnostjo vseh narodov in narod
nosti Jugoslavije. Zaupal je v spo
sobnosti delovnih ljudi, v njihovo 
delovno vnemo, jih uspel navdušiti 
za nove načine, pota in rešitve, vo
denja, organiziranja in odločanja v 
celotni naši družbi. 

Že v času oboroženega boja so 
široke ljudske množice dale usmeri
tev nove Jugoslavije, to usmeritev 
nadaljujemo po poti socialističnega 
samoupravljanja, ki vodi k popolni 
osvoboditvi človeka in človeštva. 
Samoupravljanje razvijamo na
prej, utrjujemo položaj in vlogo 
delavca, delavskega razreda in vseh 
delovnih ljudi. Vedno bolj prihaja 
do izraza želja in cilj, da delavec 
sam razpolaga in usmerja rezultate 
svojega dela, da njegovi interesi m 
interesi združenih delavcev priha
jajo vse bolj do izraza na vseh po
dročjih potreb in interesov delov
nih ljudi in občanov. 

Obletnica smrti Borisa Kidriča 
sovpada z obletnico ustanovitve 

Osvobodilne fronte, ki jo je organi
zirala partija. Kot politični sekretar 
izvršnega odbora je bil prepričljiv, 
preudaren in sugestiven, poln idej 
in načrtov. OF je dobivala širino, 
vse bolj je postajala nepogrešljiva 
politična sila in povezovalka svobo
doljubnih ljudi na Slovenskem. Bo
ris Kidrič, Edvard Kardelj sta 
skupaj z Leskoškom, Marinkom in 
z drugimi predstavljala jedro slo

venskih revolucionarjev, med kate
rimi ostajata prav gotovo najpreda-
nejša marksistična misleca, ki sta z 
revolucionarnostjo, optimizmom 
in zaupanjem v zmago, s težo argu
mentov oblikovala jedro programa 
KPJ in KPS in ga prenesla v prak
so, s tem, da je bil narodno osvobo
dilni boj množično gibanje, da 
enotno gradimo samoupravni 
socializem, da smo nevarnosti in 
nezdrave pojave v naši družbi pra
vočasno zaznali in odpravili, da 
smo uspešno iskali pota hitrejšega 
materialnega in družbenega razvo
ja. 

Tako kot so se med vojno v OF 
združevale množice svobodoljub
nih, narodno zavednih in dobro mi
slečih ljudi, so se po vojni in se še 
danes v Socialistični zvezi združuje
jo delovni ljudje in občani za orga
nizirano uresničevanje njihovih in
teresov. Socialistična zveza skupaj 
z vsemi družbeno-političnimi orga
nizacijami in z drugimi organizira
nimi silami spremlja in usmerja na
šo politiko, spremlja in usmerja 
delo delegatov in delegatskih teles, 
interesnih skupnosti na vseh podro
čjih dela in družbenega življenja, 
organizira demokratične razprave o 
vseh konkretnih vprašanjih, z 
neposrednim sodelovanjem in ude
ležbo vseh zainteresiranih družbe
nih dejavnikov. V takih razpravah 
se iščejo in najdejo najboljše poti, 
predlogi in rešitve za urejanje in 
razreševanje posameznih perečih 
družbenih problemov . . . 

. . . Podelitev priznanj Osvobo
dilne fronte slovenskega naroda v 

letošnjem letu združujemo s spo
minsko slovesnostjo ob 25-letnici 
smrti velikega revolucionarja, 
misleca, gospodarstvenika, kultur
nega delavca, komunista Borisa Ki
driča, saj je njegovo znanje, njegov 
izreden delovni polet, njegova od
ločnost do sebe in do drugih svetel 
vzgled, kako moramo delati in se 
boriti za svoj narod, neodvisnost, 
svobodo, za socializem!" 

Svečane seje delavskega sveta TGA ,3oris Kidrič" in krajevne skupnosti Kidričevo seje udeležilo 
več sto delavcev, krajanov in predstavnikov občinske *:upščine, družbenopolitičnih organizacij 
in drugih 

Foto: M. Ozmec 

Priznanje OF za naš TEDNIK je prevzel odgovorni urednik 
Franc Fideršek 

Foto: M. Ozmec 

Delovne ljudi in občane vabimo na 

PROSLAVO 
v počastitev praznika jugoslovanskih železničarjev, 
ki jo prireja Občinski odbor sindikata delavcev pro
meta in zvez občine Ptuj 

V PETEK, DNE 14. APRILA 1978 V PTUJU 

OB 17. URI na železniški postaji v Ptuju 
ŽALNA SLOVESNOST 
in polaganje vencev pred spominska obeležja 
padlih za svobodo. Sodeluje pihalni orkester Ptuj. 

'OB 18. URI v ptujskem gledališču 
VEČER GLASBE IN PESMI, 
ki ga izvajajo: 
glasbena šola ,,Karel Pahor" Ptuj, moški pevski 
zbor DPD , ,Svoboda" Kidričevo, tamburaški 
orkester DPD , ,Svoboda" Ptuj 

Z letošnjim praznovanjem praznika jugoslovanskih železničar
jev se ptujski sindikati vključujejo v pričetek praznovanja 50-
letnice ustanovitve prve ilegalne celice Komunistične partije 
Jugoslavije na ptujskem območju. 

V A B L J E N I ! 
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CERTUS MARIBOR - TEMEUNA ORGANIZACIJA POTNIŠKI PROMET PTUJ 

Odločitev zrasla med delavci 
Dislociranih obratov je v ptujski 

občini veliko. Nekaten podatki 
govore o številki nad 40 
dislociranih obratov. Med temi ne 
moremo obiti Certusove temeljne 
organizacije avtobusi medkrajevni 
promet v Ptuju. Zakaj? Že od 1. 
januarja letos bivša poslovalnica 
posluje kot temeljna organizacija 
Potniški promet Ptuj v odviru 
Certusa Maribor. 

Pred dnevi smo se sestali s 
predstavniki temeljne organizacije. 
K pogovoru smo povabili Luko 
Varvoda, predsednika delavskega 
sveta temeljne organizacije, Lajči-
ja Fridmana, sekretarja osnovne 
crganizacije ZKS, Feliksa Ulešiča, 
namestnika predsednika osnovne 
organizacije sindikata in Egona 

Luka Varvoda, predsednik DS 
temeljne organizacije 

Vaudo, v. d. vodje temeljne 
organizacije. 

Ob spoznanju, da so prikrajšani 
za svoje družbeno-ekonomske in 
samoupravne pravice, ki jih 
delavec uresničuje le takrat, ko o 
njih odloča neposredno in 
enakopravno, je med drugim rasla 
tudi njihova zahteva za lastno 
temeljno organizacijo. Dokončno 
je njihovo zahtevo oparedelil zakon 
o združenem delu, ki v svojem 
320. členu določa, da imajo 
delavci DOLŽNOST organizirati 
del delovne organizacije kot 
temeljno organizacijo, če ipolnjuje 
predpisane pogoje. 

Odločitev za temeljno organi
zacijo je zrasla med delavci, r,o 
povedali naši sogovorniki. VeUko 
delo so pri tem opravile tudi 
družbeno-politične organizacije. 
Odločitev za lastno temeljno 
aganizacijo je bila izglasovana z 

86 odstotki. Skozi ves razgovor so 
)redstavniki temeljne organizacije 
'otniški promet poudarjali, da je 
temelj enotne odločhve poiskati 

Lajči Fridman, sekretar 0 0 
ZKS 

le v utrjevanju vloge družbeno
političnih organizacij in nenehni 
krepitvi samoupravnih odnosov. 
Prepričani so, da bodo v prihodnje 
lahko bolje in učinkoviteje 
reševali vse nastale probleme že na 
mestu nastanka. 

Feliks Dešič, namestnik pred
sednika OSS 

Registracija temeljne organi
zacije je bila zabeležena 1. aprila. 

Vsi novoizvoljeni samoupravni in 
drugi organi so že pričeli z delom. 
Delavci temeljne organizacge pa 
so že sprejeli prvi plan temeljne 
organizacije, ki obsega vrsto 
pomembnih nalog tako na 
področju širjenja obsega dejav-
rosti, voznega parka, povečanja 
števila avtobusnili linij in širjenja 
turistične dejavnosti. 

Najbolj jili skrbi položaj, v 
katerem se nahajajo tudi ostala 
prevozniška podjetja v Sloveniji in 
Jugoslaviji. O tem so razpravljaU 
tudi delegati 8. kongresa sloven
skih komunistov. VpUv na 
obhkovanje prevoznikove cene je 
še vedno v rokah zavoda za cene 
in obrtne zbornice. RazUčna 
stopnja razvitosti določenih pre
delov ožje in širše domovine se 
odraža tudi v stopnji razvitosti 
posameznih prevozniških podjet-
jili. V začetku leta je bila 
ustanovljena sestavljena organiza
cija slovenskih avtoprevozniških 
podjetij, skozi katero bodo leti 
uveljavljali svoje zahteve v širšo 
družbeno skupnost. Najti bomo 
morali tudi ustreznejšo obliko 
organiziranosti prometnih^členov, 

Egon Vauda, v. d. vodje 
temeljne organizacije 

tudi o tem že razmišljajo v 
temeljni organizaciji. 

Zavzeto se delavci temeljne 
organizacije vključujejo tudi v 
razpravo o tem, ali v prihodnje 
Certus sestavljena organizacija ah 
delovna organizacija. Posebno 
pozornost posvečajo tudi ureje
vanju dohodkovnili odnosov z 
delovno skupnostjo skupnih služb 

Certusa in temeljno organizacijo 
avtobusno delavnico. Za rešitev 
tega vprašanja bo potrebno 
sprejeti ustrezni samoupravni 
sporazum. 

V svojih razpravah so že večkrat 
poudarjali potrebo po ustrezni 
organiziranosti prevoznikov v 
ptujski občini. Predlagajo, da s 
pgovori o bodoči organiziranosti 
le-teh pričnemo v ptujski občini v 
najkrajšem času. Ustrezna organi
ziranost bo tudi ptujskim 
prevoznikom odprla določeno 
perspektivo v nadaljnjem razvoju. 

Foto: R MG 

AGIS - temeljna organizacya TAP 

Gradnja nove montažne 
skladiščne hale 

v razvojnem programu AGlS-a je posebna pozernost posvečena 
gradnji novih potrebnih skladiščnih in proizvodnih prostorov. Z 
dograditvijo le~ teh bo postavljen temelj za nadaljnjo širitev delovne 
organizacije kot celote. • 

Projekt nove montažne-skladiščne hale, ki je že v gradnji, je izdelal 
Projektivni biro Ptuj. Objekt je samostojen in je arrnirobetonske 
konstrukcije. Gradbena dela izvaja Gradbeno industrijsko podjetje 
„Gradis" temeljna organizacija gradbena enota Maribor. 

Sredstva za gradnjo je poleg temeljne organizacije TAP, prispevala 
tudi KB Maribor - Poslovna enota Ptuj, nekaj pa tudi izvajalec gradbenih 
del. Gradbena dela do III. gradbene faze naj bi bila po pogodbi 
dokončana do 1. maja, rok za dokončanje del je 1. juhj. 

Pridobljen prostor bodo do polovice zasedh s proizvodno 
dejavnostjo tako, da bodo preselili del strojnega parka iz strojnega 
oddelka, v preostali prostor pa bodo vskladiščili normiran material. V 
nadstropnem delu objekta bo montaža in skladišče embalaže. 

» M G 

Predkongresna aktivnost v osnovnih organizacph sindikata 

Vsebinske priprave 
Na 1. seji odbora za pripravo 9. 

longresa slovenskili sindikatov, ki 
bo v mesecu oktobru v Mariboru, 
so že sprejeli okvirni program 
predkongresnih aktivnosti na 
posameznih ravneh sindikalne 
organiziranosti. Med drugim so 
tudi predlagah, da bi bile seje 
občinskih svetov ZS, na katerih 
bo ocenjeno 4-letno delo občin
skih svetov, v mesecu juniju. 

V aprilu bo v vseh temeljnih 
sindikalnili sredinah razprava o 
osnovali pohtične izgradnje sindi
katov. Razprava o kongresnih 

dokumentih v osnovnih organiza
cijah sindikata in sindikalnih 
konferencah bo v mesecu maju in 
jungu. 

O programu predkongresne 
aktivnosti bodo razpravljaU tudi 
na prihodnji seji občinskega sveta 
ZS Ptuj, ki bo 19. aprila. Ob tej 
priložnosti se bodo izrekU o 
gradivu predsedstva sveta ZSJ 
„osnove za pohtično izgradnjo 
sindikatov". 

V mesecu maju bo občinski svet 
pripravil dvodnevni seminar za 
sindikaine delavce. Potekal bo v 

dveh deUh, udeležilo se ga bo 
okrog 400 sindikabiih aktivistov. 
Osnovna tema seminarja je 
organiziranost in vloga sindikata v 
naši družbi. V nadaljevanju bodo 
sindikalni delavci pregledah izva
janje zakona o zdruuženem delu v 
posameznih sredinah s posebnim 
poudarkom na dehtvi po delu in 
začrtali nadaljnje naloge pri 
izvajanju zakona o združenem 
delu. V posebni točki programa 
bodo obravnavah poročilo o 
gospodarjenju v organizacijah 
združenega dela v letu 1977. MG 

OGRADOVA PRIZADEVANJA 
Ormož 

že v preteklem obdobju so se v 
ifelovni organizaciji OGRAD v 
Ormožu pripravljah na ravni 
ekonomskih enot na ustanavljanje 
in oblikovanje temeljnih organi
zacij. S tem delom in organiza
cijskimi pripravami pa letos še 
nadaljujejo in sicer po sklepih 
občinske skupščine in samouprav
nih organov v delovni organizaciji. 
Z namenom, da bi dose^ hitrejši 
razvoj in se uspešneje vključevali v 
družbeno dehtev dela pa načrtu
jejo tudi povezovanje s tistimi 
delovnimi sredinami, s katerimi 
bodo dosegli hitrejši gospodarski 
razvoj. 

V delovni organizaciji so tri 
ekonomske enote in sicer enota 
gradbene operative, opekarna in 
elektrokovinska enota. V Ogradu 
smo zvedeh, daje letos predvsem 
zaživelo gradbeništvo in je tukaj 
pričakovati tudi večje delovne 
uspehe. V prihodnjih dneh bodo 
delavci začeh s pripravljalnimi deh 
pri gradnji 16-stanovanjskega 
bloka v Središču ob Dravi. Prav 
tako bo po vsej verjetnosti Ograd 
izbran tudi za najboljšega izvajalca 
gradbenUi del za gradnjo trgovske 
hiše v Središču. Investitor teh del 

Ogradova opekama sodi med najsodobnejše slovenske opekarne 
foto: zk 

pa bo Merkator-Zarja Ormož. 
Gradbena dela bodo nadaljevali 
tudi pri kompleksu gradnje 
stanovanj v SkoUbrovi uUci v 
Ormožu. Ograd bo sodeloval tudi 
pri gradnji sladkorne tovarne. 

Tudi Ogradova opekarna se 
uspešno vključuje med solidne 
proizvajalce opeke v Sloveniji. V 
landcem letu je opekarna uspešno 
poslovala in se ze o dobro uvrstila 
med slovenske proizvajalce opeke. 
V lanskem letu so proizvedh 17,5 
militona opečnih enot. V 

letošnjem letu bo obseg proizvod
nje podoben lanskemu, kajti 
predvidevajo adaptacijo starih 
opekarniških prostorov. 

V elektr oko vinski dejavnosti, ki 
prav tako sodi v okvir delovne 
organizacije načrtujejo močan 
porast proizvodnje. To pa zato, 
ker bo OGRAD sodeloval pri 
elektro instalacijskih delih pri 
gradnji sladkorne tovarne. 

Delovna organizacija OGRAD 
sodi med večje delovne kolektive 
v ormoški občini tako po obsegu 
proizvodnje kot vrednosti, kajti 
vse ekonomske enote uspešno 
poslujejo. Prav bi bilo, da bi v 
Ogradu še naprej razmišljah o 
povezovanju in organiziranju 
novih temeljnih organizacij zdru
ženega dela. Seveda je za eno in 
drugo potreben čas in veliko 
konkretnega in samoupravnega 
dela. 

zk 

Nova bencinska črpalka 
Delavci temeljne organizacije gradbeništvo ,,prava" Ptuj bodo po 

opravljenih raziskovalnih delih Zavoda za spomeniško varstvo Maribor, 
pričeli z gradnjo nove bencinske črpalke ob Potrčevi cesti v Ptuju v 
bližini samopostrežne trgovine ,,Izbira". Investitor objekta je Pctrol 
Ljubljana. Predračunska vrednost je 6 mihjonov dinarjev. Po pogodbije 
rok za dokončanje gradbenih del 120 koledarskih dnu MG 

fMPTOZDElektrokovinarPtuj 

Novi prostori - boljši delovni 
pogoji 

v industrijskem montažnem 
podjetju TOZD Elektrokovinar 
Ptuj so se vrsto let srečevali s 
prostorskimi težavami, nepri
mernimi prostori in ob tem 
slabimi delovnimi pogoji Tem 
težavam so, da tako zapišemo, 
stopih na prste in se odločih za 
novogradnjo. Vodja investicij v 
TOZD Elektrokovinar Marjan 
Berlič nam je o tem uvodoma 
povedal: 

,,Gradnjo novih prostorov je 
narekovala sama proizvodnja. Iz 
montažnega podjetja s samo 
montažo zunaj delovne organi-
zacge smo pričeh razvijati 
proizvodnjo, ki je vezana na 
montažo. Ta proizvodnja pa je 
nujno zahtevala nove prostore. 

Marjan Berlič 
- foto M. O/mec 

Ob Rogozni^i cesti rastejo novi prostori - foto M. Ozmec 

kajti sedanji niso več primerni. 
Kljub temu, da smo zgradih 
manjšo halo, so se dela tako 
povečala, da morajo ključavničarji 
delati dobesedno na prostem. 
Novogradnjo smo pričeli planirati 
in pripravljati že pred leti.' 

- Kaj zajema novogradnja? 
,,To bo celoten obrat s 

proizvodnimi halami, energetskim 
objektom, skladišči za gorivo in 
plm. upravo, garderobe, kopalni
ce, seveda vse sodobno urejeno. 
Sredstva smo zagotovili z lastno 
udeležbo in bančnimi krediti, 
izv^alec pa je TOZD Gradnje iz 
Ptuja, Celotna investicija nas bo 
veljala okrog 3,5 milijarde starih 
dinarjev." 

- In njen pomen za delavce, ki 
sedaj delajo v neprimernih 
prostorih? 

,,Sodobni prostori, ki jih sedaj 
nimamo, delo pod streho z 
ogrevanjem bodo prispevali k večji 
kvaliteti dela, skratka občutno 
izboljšaU delovne pogoje. Sedanje 
prostore pa bomo spremeniU v 
montažna skladišča in prostore za 
delo montaže, kijih sedaj ni bilo." 

- Ali boste v novih prostorih 
lazširih proizvodnjo, povečali 
zaposlenost? 

„Razširjena proizvodnja je 
planirana, predvsem na modernih 
omchčevaLnih napravah. Po pro
gramu bomo za opravljanje del in 
nalog povečali število zaposlenih 
za okrog 25 ključavničarjev." 

Ob zaključku naj omenimo, da 
bodo novi prostori zavzemah 
3000 kvadratnih metrov površine, 
zaposlenih pa bo okrog 120 
delavcev. 1. kotar 

Tovarna volnenih izdelkov Majšperk 

Prvi rezultati združitve 
že nekaj časa jc poteklo od referenduma, na 

katerem seje 465 delavcev TVl Majšperk odločilo za 
pristop k SOZD Mariborska tekstilna tovarna. Prvi 
rezultati te združitve se kažejo v boljši organizaciji 
dela, večji produktivnosti in uspešnem nastopu na 
tržišču. Tovarna se je končno ,,izkopala" iz izgub in 
s hitro izvedenim sanacgskim programom, 
ovrednotenim na 7 milijard din, uspela prebroditi 
največje težave. 

Tovarno pa še vedno pestijo kadrovske težave, saj 
kljub večjemu številu štipendistov ostajajo brez 
kadrov. To sc dogaja predvsem zaradi oddaljenosti 
tovarne od večjih centrov kot sta Ptuj m Maribor in 
ker nimajo na voljo stanovanj. Zato so se odločili, da 
bodo navezali tesnejše stike z osnovno šolo v 
Majšperku in poskušali dobiti štipendiste iz 
neposrednega okolja, saj so prepričani, da se bodo 
po šolanju zaposhli v domačem kraju. Nasprotno pa 
nimajo težav z zaposlovanjem delavcev, ki jih je 

dovo^, ker je fluktuacija v tem kolektivu izredno 
maj hna. 

V TVI Majšperk so nam ob zadnjem obisku 
povedaU, da so družbenopolitične organizacije v 
tovarni zelo aktivne, pa naj bo to 0 0 ZK, OOS ali 
0 0 ZSMS. Povezano delujejo med seboj in skupno z 
družbenopoUtičnimi organijcijami v krajevni 
skupnosti. V tem sodelovanju posebej izstopa 
mladina. Dobro imajo urejeno tudi informirai^e 
zaposlenih, saj občasno izdajajo glasilo delovne 
organizacije, ki je popestreno tudi z literarnimi 
prispevki zaposlenih. Vse novosti pa delavci zvedo v 
iniormacijah, ki jih tiskajo po potrebi tudi trikrat na 
teden, pomagajo pa si z oglasno desko. 

Trenutno se v delovni organLzac^i pripravljajo na 
sodelovanje na prireditvah ob prvem krajevneni 
prazniku, ki ga bodo v Majšperku odslej praznovali 
vsako leto prvo soboto v mesecu maju. 

N. D. I 
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OBČINSKA PRIZNANJA OSVOBODILNE FRONTE SLOVENSKEGA NARODA 

Predstavljamo vam letošnje dobitnike 
Občinska konferenca SZDL v Ptuju je letos že devetič 

podelila srebrne značke _ OBČINSKO PRIZNANJE 
OSVOBODILNE FRONTE SLOVENSKEGA NARODA. Žirija 

podelitev priznanj, ki jo vodi Ivica Kristanič, pri predsedstvu 
OK SZDL Ptuj je letos med številnimi predlogi, ki so jih poslale 
Icrejevne konference SZDL izbrala štirinajst občanov in naš list 
TEDNIK ob 30-letnici izhajanja. Priznanja je izročil Franc 
Zadravec, predsednik OK SZDL, na veliki komemorativni 
slovesnosti ob 25-letnici smrti velikega revolucionarja Borisa 
Kidriča, kije bila v torek IL aprila 1978 v Kidričevem. 

Na kratko predstavljamo letošnje dobitnike srebrne značke 
in listine o priznanju OF z obrazložitvijo, ki je bila dana ob 
podelitvi: 

J O Z E B R A C I C , roj. 11. marca 
1903 v Veliki Varnici, KS Lesko-
vec. Po poklicu je kmet in več kot 
50 let aktivno vključen v 
prizadevanja za napredek svojega 
domačega kraja. Vse obdobje od 
osvoboditve do danes v Leskovcu 
skorajda ni bilo akcije, ki je ne bi 
vodil ali pa vsaj v njej neposredno 
sodeloval. Za njegovo delo pri 
Rdečem križu, v krajevni 
konferenci SZDL, svetu krajevne 
skupnosti in v drugih družbeno
političnih organizacijah mu je 
priznanje OF zahvala in obenem 
vzpodbuda, da bo kljub svojim le
tom prenašal bogate izkušnje na 
svoje mlajše sodelavce. 

J U R I J B R E G , roj. 18. aprila 
1898 na Vurberku, šolaj stanuje v 
Orešju 8 pri Ptuju. Kot kmečki sin 
je kmalu okusil trpljenje prve 
svetovne vojne v kateri je postal 
tudi invalid. Vseskozi je ostal 
zaleden Slovenec in zanesljiv 
somišljenik v boju proti okupator
ju in njegovim pomagačem. Takoj 
po osvoboditvi je spoznal, da je le 
napredno kmetovanje tisto, ki 
prinaša boljše in lepše življenje. 

Kot aktivist OF in pozneje SZDL 
je bil stalno pripravljen zaupane 
mu naloge skrbno in vestno 
opraviti. Bil je odbornik, vedno 
priljubljen med kmeti in ostalimi 
krajani. Vedno ga je odlikovalo 
poštenje in velika mera srčne 
kulture, pripravljenost, da pomaga 
vsakemu, ki je v stiski. 

MAKS J A B L O C N I K , roj. 29. 
maja 1927 na Hajdini, po poklicu 
VKV elektrikar, član ZKS od leta 
1948. Med svojimi sodelavci je bil 
vedno priljubljen, sodeloval je v 
mladinskih delovnih akcijah in 
opravljal številne odgovorne 
dolžnosti v organih samoupravlja
nja, ko sekretar organizacije ZKS 
in funkcionar v drugih družbeno
političnih organizacijah. V zadnjih 
letih je posebno aktiven na 
družbeno-političnem področju v 
krajevni skupnosti in v občini. Od 
leta 1974 je bil delegat zveznega 
zbora, opravlja dolžnost sekretarja 
konference ZK v TGA ,,Boris 
Kidrič" in načelnika narodne 
zaščite v KS Kidričevo. Vseskozi je 
aktiven tudi na kulturnem 
področju in pri DPD Svoboda 
Kidričevo. 

VINKO KOCMUT, roj. 29. 
aprila 1911 v Trnovski vasi, po 

poklicu kmet in izredno priljubljen 
med svojimi krajani. Vsa leta po 
osvoboditvi se je aktivno udeleže

val akcij v okviru SZDL in kot 
odbornik v svoji krajevni skupno
sti, kjer še tudi danes aktivno 
deluje kot član delegacije za zbor 
krajevnih skupnosti in na drugih 
področjih v krajevni samoupravi. 
Prav zaradi te aktivnosti ga je 
krajevna konferenca SZDL v 
Trnovski vasi predlagala za 
priznanje OF. 

ELIZABETA KOSTANJEVEC. 
roj. 20. novembra 1908 v Zerovin-
cih, sedaj stanuje v Gibini št. 26, 
KS Vitomarci. V letu 1942 je bila 
skupaj s 5 otroki izseljena v 
Nemčijo, odkoder se je vrnila po 
osvoboditvi, njenega moža so 
Nemci leta 1942 ustrelili kot talca. 
Njena družina je v letih 

1941 — 1942 velikokrat sprejela 
Lacka in Krambergerja, k njej so 
se zatekali tudi drugi aktivisti OF 
in simpatizerji NOB. Danes živi 
tovarišica Kostanjevčeva pri svo
jem sinu Janezu v Gibini. 

J 0 2 E K O L A R , roj. 16. marca 
1931, po poklicu je tekstilni moj
ster, zaposlen v TVI Majšperk, 
član ZKS od leta 1950. Bil je 
vseskozi aktiven družbeno-politični 
delavec v organizacijah in 
samoupravnih organih tako v svoji 
delovni organizaciji kot v krajevni 
skupnosti. V tem mandatu je bil 
član izvršnega sveta SO Ptuj in 
aktivno deluje predvsem na 
področju krajevnih skupnosti in 
samoupravnih interesnih skupno
sti. Prav zaradi tega je bil tudi 
predlagan za predsednika zbora 
krajevnih skupnosti SO Ptuj. 

V I K T O R K R A J N C , roj. 25. 
julija 1924 v Ptuju in danes opra
vlja dolžnost direktorja Delavske 
univerze P tu j . Takoj po 
osvoboditvi je bil aktiven v 
mladinski organizaciji in v S K O J , 
zato je bil marca 1947 sprejet v 
članstvo KP in je od takrat 
opravljal vrsto odgovornih 
dolžnosti, med drugim je bil več 
mandatnih dob sekretar 
organizacije ZKS, je vsa leta akti
vist SZDL in opravlja vrsto drugih 
odgovornih dolžnosti. Bil je 
komandant dveh ptujskih mladin
skih delovnih brigad na progi 
Samac—Sarajevo, član okrajnega 
komiteja LMS, tajnik okrajne 
uprave za gradnjo zadružnih do

mov, sekretar oblastnega 
fizkulturnega odbora za Primor
sko, od leta 1949 dalje pa je tudi 
sekretar oziroma predsednik AMD 
Ptuj ter uspešno opravlja dolžnosti 
na številnih drugih področjih. 

ALEKSANDER dr. POZNIK, 
roj. 14. marca 1921, je zdravnik 
specialist pediatrije in je bil do 
upokojitve predstojnik otroškega 
oddelka bolnišnice dr. Jožeta 
Potrča v Ptuju. Sodeloval je v 
NOB in je član ZK. Poleg dela na 
strokovnem področju, je vedno 
aktivno deloval v družbeno
političnih organizacijah in v 
samoupravnih organih tako v 
delovni organizaciji kot v okviru 
občine, kjer je opravljal več 
odgovornih funkcij. 

Njegova prizadevnost je bila ve
dno prisotna tudi v strokovnih in 

interesnih organizacijah in skup
nostih. V naslednjem mandatu bo 
opravljal funkcijo predsednika 
izvršnega odbora interesne skupno
sti za zdravstvo občine Ptuj. 

JOŽE R A S L , roj. 12. februarja 
1912 v Rogoznici, stanujoč v Ptuju, 
Aškerčeva 3. Član ZK je od leta 
1948 in član ZZB NOV. Vsa leta po 
osvoboditvi je aktiven družbeno
politični delavec, med drugim je bil 
predsednik SZDL na 111. terenu, 
član sekretariata OO ZKS, član te
meljne delegacije krajevne skup
nosti in je opravljal številne druge 
dolžnosti. Sedaj je predsednik sveta 
krajevne skupnosti ,,Dušan Kve-
der" v Ptuju, deluje pa tudi v okvi
ru KK Ptuj TOZD Ptujske toplice. 

FRANC SEDIC, roj. 2. decem
bra 1928 v Dravogradu, stanuje na 
območju KS Hajdina. Po poklicu 
je visokokvalificiran trgovski dela
vec, zaposlen pri Mercator—Pano-
niji v Ptuju, član ZK in aktiven 
družbeno-politični delavec. Trenu
tno opravlja več odgovornih dolž
nosti v SZDL, ZKS, v sindikatu in 
v krajevni skupnosti Hajdina. Ima 
odgovoren pristop do zaupanih 
dolžnosti, odlikujeta ga marljivost 
in skromnost, ljudje iz njegovega 
okolja ga cenijo in spoštujejo. 

ALOJZ VALENKO, roj. 28. ju
nija 1919 v Cunkovcih, kmetovalec 
v Dornavi. Vsi občani te krajevne 
skupnosti pa tudi širše na območju 
Slovenskih goric in Ptujskega polja 
ga poznajo kot enega od nosilcev 
sodobne kmetijske proizvodnje, ki 
si iskreno prizadeva za vzpostavitev 
novih družbeno-ekonomskih odno-

Letošnji dobitniki priznanj OF ob sprejemu na občinski konferenci SZDL Ptuj (3 dobitniki so bili opravičeno odsotni) 
Foto: S. Kosi, 

sov v kmetijstvu. Vsa leta je druž
beno in politično aktiven v organi
zacijah, samoupravnih organih in 
društvih, kjer je opravljal vrsto 
odgovornih dolžnosti, enako akti
ven je bil v organih oblasti kot od
bornik in delegat. Tudi danes je še 
družbeno aktiven in je predsednik 
sveta KS Dornava. 

KATICA VRBNJAK, roj. 1914 
v Križevcih, v Ptuj se je priselila 
leta 1932 in se poročila. V obdobju 
pred vojno je na lastni koži 
občutila razredno izkoriščanje in 
nacionalno poniževanje od 
ptujskih nemčurjev. Takoj po vdo
ru okupatorja je Vrbnjakova hiša 
postala shajališče narodno zaved
nih ljudi. Skoraj vsa njena družina 
je bila kmalu povezana z NOB na 

Hrvaškem, njen brat je tudi narod
ni heroj. Niso male njene osebne 
zasluge v boju za svobodo, ko se je 
takoj vključila v delo OF in pozneje 
v A F Z . Vsa leta po osvoboditvi je 
aktivno sodelovala v udarniških ak
cijah, pri organiziranju naprednih 
žena, v pevskem zboru in vedno je 
tudi našla vzpodbudno besedo za 
ljudi s katerimi je delala in živela. 

VLADIMIR VREČKO, roj. 10. 
maja 1925 v Ptuju, dipl. veterinar, 
sedaj direktor Obdravskega zavoda 
za osemenjevanje in veterino. Član 
ZK je od leta 1948 in vsa leta aktiv
ni družbeno-politični delavec na 
območju bivšega ptujskega okraja, 
občine in tudi širše. Med drugim je 
bil poslanec skupščine SRS in pod
predsednik skupščine občine Ptuj, 
opravljal pa je še vrsto drugih od
govornih dolžnosti. Pomembni so 
njegovi uspehi na področju pospe
ševanja živinoreje v ptujski občini 
in na širšem območju podravske 
regije, prav tako pa na področju 
kmetijstva kot celote, kar se odraža 
tudi pri njegovem delu v kmetijski 
zemljiški skupnosti občine Ptuj. 

MILICA V U C A K , roj. 11. sep
tembra 1920 v ZavrČu, upokojena 
V K V šivilja živi v Ptuju. Aktivno je 
sodelovala v NOB, članica ZK od 
leta 1950 in aktivna družbeno-po-
litična delavka. Med drugim je 
opravljala številne družbeno-politi
čne funkcije v ZKS, članica občin
skega komiteja, sekretar OO ZKS v 
podjetju ,,01ga Meglic", v SZDL, 
skratka povsod, kjer je bilo treba 
prijeti za delo in kjer je bila njena 
pomoč potrebna. S svojo vedrino 
in z lastnim vzgledom je spodbujala 
k aktivnosti tudi druge v sredinah, 
kjer je delala in živela. Kljub upo
kojitvi je še tudi danes aktivna v 
občinski organizaciji ZZB NOV in 
v družbeno-političnih organizaci
jah v svoji krajevni skupnosti. 

List T E D N I K je začel izhajati 15. 
julija 1948 kot glasilo Okrajnega 
odbora OF Ptuj in praznuje letos 
30-letnico rednega izhajanja. Kot 
glasilo OF, pozneje SZDL našega 
območja je v času svojega izjajanja 
veliko prispeval k obveščanju naših 
občanov in k razvoju samoupravlja
nja, k dvigu socialistične zavesti in 
kulturne ravni našega delovnega 
človeka. Z združitvijo z Radiom 
Ptuj, v začetku leta 1976 in s tem z 
združitvijo dela in sredstev delav
cev obeh sredstev lokalnega obve
ščanja, je začel Tednik vsebinsko 
vidno napredovati, postal je še bolj 
družbeno-politično angažiran pri 
razvijanju socialističnega samo
upravljanja, delegatskih odnosov 
in našega celovitega političnega si
stema. Okrepil se je družbeni vpliv 
na vsebino obveščanja delavcev, saj 
so informacije vse bolj uporabne za 
samoupravno politično delovanje 
in služijo delovnim ljudem in obča
nom pri njihovi samoupravni aktiv
nosti. Z informiranjem s področja 
kulture in izobraževanja prispeva 
tudi h kulturni vzgoji delavcev v 
združenem delu. Velja še posebej 
poudariti, da je list Tednik v zad
njih dveh letih povečal obseg za do
bro tretjino, da se je dvignilo števi
lo naročnikov za več kot 20 odstot
kov in da z mesečno literarno prilo
go , ,Domača ras t" spodbuja 
ustvarjalnost naših ljudi tudi na 
tem področju. 

NOVA SKUPŠČINA OBČINE 
PTUJ SE JE SESTALA 

Včeraj dopoldne so se sestali 
novoizvoljeni delegati skupščine 
občine Ptuj na svoji prvi seji. 

Sklicatelji " so bili' dosedanji 
Predsedniki zborov in predsednik 
*upščine občine Ptuj. Praktično 

se delegati scstah na treh 
fazličnih sejah, na katerih so v 
glavnem opravili le vohtve in 
'"lenovanja, kar je tudi pogoj za 
•nadaljnje uspešno delo posamez-
•̂ ih zborov in skupščine kot 
"^lote. 

Najprej so se sestali delegati 
Posameznih zborov na ločenih 
^jah. Po izvolitvi komisij za 
Verifikacijo pooblastil ter izvoUtvi 
P^edscdnika in članov komisije za 
•olitvc in imenovanja, so se zbori 
'konstituirali. 

• Zbor združenega dela si je 
^volil za predsednico Majdo 
"^trovič, ing. kemije v TOZD 
^Agis" Ptuj, za podpredsednika 
l̂ liksa Taciga, kmetovalca iz 
^-ODerc. za sekretaria pa Sonjo 

Škorjanec, ki je to dolžnost 
opravljala že doslej. 

Zbor krajevnih skupnosti je 
izvolil za predsednika Jožeta 
Kolarja, tekstilnega mojstra iz T V I 
Majšperk, za podpredsednika 
Jožeta Kaučeviča, sekretarja OS 
ZSS Ptuj, za sekretarja zbora pa je 
bil imenovan Feliks Bagar, doslej 
sekretar občinskega izvršnega 
sveta. 

Za predsednika družbeno-
phtičnega zbora jc bil izvoljen 
Branko Gorjup, dosedanji pred
sednik skupščine, za podpredsed
nika Jože Ceh, kmet. tehnik iz 
Obdravskega zavoda za pospeše
vanje živinoreje, za sekretarja 
zbora jc bil imenovan Milan 
Cucek, doslej vodja kadrovske 
službe pri IS SO Ptuj. 

Za tem je vsak zbor zase izvohl 
še vrsto raznih komisij, ki bodo 
delovale pri občinski skupščini, 
prav tako so izvbhli delegate v 
skupine delegatov, ki bodo 

delegirale delegate za zbor 
združenega dela skupščine SRS in 
sprejeli odlok o sestavi novega 
izvršnega sveta občinske skupšči
ne. 

Sledilo je skupno zasedanje vseh 
treh zborov, na katerem so 
delegati soclasno izvolili CVETKA 
DOPLIHARJA, dr. vet. znanosti, 
za predsednika skupščine občine 
Ptuj, prav tako soglasno so izvohli 
MITJA .MRGOLETA, dr. prim. in 
direktorja bolnišnice, za podpred
sednika skupščine, MARICO 
FAJT, dipl. pravnico pa za tajnico 
skupščine občine Ptuj, ki je to 
dolžnost opravljala že doslej. 

Nazadnje je bila še skupna seja 
vseh treh zborov skupščine občine 
Ptuj, na kateri so glasovali o hsti 
kandidatov za člane predsedstva 
SR Slovenije, za delegate v zvezni 
zbor skupščine SFRJ in izvohli 
skupine delegatov za delegiranje 
delegatov na zasedanje zbora 
občin skupščine SR Slovenije. 

FF 

Izvršni svet skupščine občine Ptuj 

v štirih letih 173 sej 
Prejšnji četrtek se je občinski izvršni svet sestal na 

svoji 173. delovni seji, ki je bila obenem zadnja v tej 
mandatni dobi. Zbori SO Ptuj so na včerajšnji seji že 
izvolili novi izvršni svet, katerega bo še naprej vodil 
dosedanji predsednik F R A N J O GNILSEK, za 
podpredsednika je bil izvoljen J O Z E V I D O V I C , do
slej predsednik občinskega sodišča v Ptuju. Novi iz
vršni svet šteje 11 članov, poleg predsednika in 
podpredsednika so bili za člane izvoljeni še: Jože 
Botolin, Jožica Carman, Zvonka Kneževič, Franc 
Lačen, Stanko Meglic, Marjan Ostroško, Oton Polič, 
Ferdo Veingerl in Anton Zoreč, vsak od navedenih 
bo odgovoren na določeno področje dejavnosti. 

Na zadnji seji v štiriletnem mandatu je predsednik 
uvodoma seznanil člane z delom osmega kongresa 
ZKS, na katerem je Franjo Gnilšek sodeloval kot 
delegat, zlasti pri delu komisije za ekonomske odno
se. Povedal je, da so imeli številni delegati priprav
ljene razprave, niso pa mogli vsi sodelovati v razpra
vi, ker ni bilo časa, vendar bodo pri oblikovanju 
kongresnih stališč vse razprave upoštevane. V zvezi s 
tem je izvršni svet predlagal, da bi naj vse razprave, 
ki so jih pripravili delegati osmega kongresa z našega 
območja, objavili v lokalnih sredstvih obveščanja. 

Nadalje je občinski izvršni svet razpravljal o pro
blemu financiranja obrambnih potreb, ki so skupne

ga pomena za ptujsko občino. Predlaganih dopolni
tev k programu do leta 1980 izvršni svet ni sprejel, 
temveč je za letošnje leto poiskal najustreznejšo reši
tev, dočim je treba delavcem v združenem delu 
predložiti dopolnitev o združevanju sredstev za 
financiranje obrambnih potreb, ki so skupnega 
pomena, prihodnje leto pravočasno, da bodo lahko o 
njem razpravljali na zborih delavcev skupno z 
ostalim gradivom. Na seji so posebej poudarili, da 
morajo v bodoče vsi, ki so upravičeni zahtevati zbore 
delavcev, med seboj kar najtesneje sodelovati in 
pripraviti gradivo sočasno. 

Dejstvo je namreč, zbori delavcev v temeljnih in 
drugih organizacijah združenega dela močno 
obremenjuje delovni čas in s tem trpi tudi proizvod
nja. Zato se moramo tudi na tem področju obnašati 
kar najbolj racionalno in sklicevati zbore tako, da bo 
možno kar največ stvari obravnavati istočasno. 

S tem je izvršni svet SO Ptuj končal svojo prvo 
mandatno dobo, ki je bila praktično prehodna, saj je 
moral na mnogih mestih šele orati ledino. Rezultati 
njegovega dela pa bodo na nekaterih področjih vidni 
šele čez nekaj let. Vsekakor velja ugotovitev, da je iz
vršni svet v 4 letih uspešno opravil ogromno delo. 

m.g. 
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OBJAVA NATEČAJA 
Na podlagi določil 13. in 25. člena Zakona o 

Samoupravni stanovanjski skupnosti (Uradni list SR.S št. 
8/74) ter 6. člena Pravilnika o kreditiranju stanovarijske 
graditve Samoupravne stanovanjske skupnosti občine 
Ptuj (Uradni vestnik občin Ormož in Ptuj štev. 1/75) in 
skladno s sklepom Skupščine samoupravne stanovanjske 
skupnosti občine Ptuj z dne 2 9 / 3 - 1 9 7 8 objavlja Izvršilni 
odbor 

V. NATEČAJ 
za dajanje posegi! iz druženih sredstev delovnih 
organizacij pri Samof.nravni stanovat^'ki skupnosti 
občine Ptuj. 

1. Skupna višina po tem natečaju razpisanih sredstev 
znaša 15.800.000 din, ki bodo skladno s pravilnikom 
razdeljena za naslednje namene: 
a) za nakup in gradnjo stanovanj na lokaciji v 

Volkmerjevem naselju B - 6 in B - 7 ter v Majšperku 
10.000.000. 

b) za dajanje posojil za individualno gradnjo 
stanovanjskih liiš in za nakup stanovaiij v etažni 
lastnini 5"^^000.000, 

c) za komunalno opremljanje stavbnih zemljišč 
800.000, 

2. Na objavljen natečaj se lahko prijavijo: 
a) organizacije združenega dela, ki združujejo svoja 

sredstva pri Samoupravni stanovanjski skupnosti 
občine Ptuj po določbah družbenega dogovora. 

b) delavci, ki so zaposleni pri organizacijah 
zdmženega dela in zasebnih delodajalcih, ki 
namensko varčujejo za stanovanje pri poslovni 
banki, ali da imajo že končano III. gradbeno fazo 
(pod streho) lastne hiše, 

c) komunalne in druge organizacije aU skupnosti. 
Posojila bo Izvršilni odbor stanovanjske skupnosti 
dodeljeval na podlagi določil Pravilnika o kreditiranju 
stanovanjske gradnje iz združenih sredstev delovnih 
organizacij (Uradni vestnik občin Ormož in Ptuj štev. 
1/75) in metodologije (Uradni vestnik občin Ormož 
in Ptuj št. 6/76). 

3. K vlogi za najetje posojila je potrebno predložiti 
naslednjo dokumentacijo: 
a) ORGANIZACIJE ZDRUŽENEGA DELA: 

— izjavo o doseženem dohodku na zaposlenega v 
letu 1977, 

— seznam zaposlenih delavcev, ki nimajo 
urejenega stanovanjskega vprašanja, 

— izjavo o višini zagotovljene udeležbe ter načui 
porabe posojila (samostojna gradnja, poobla
ščeni investitor Samoupravna stanovanjska 
skupnost). 

b) OBČANI: 
— potrdi lo o številu družinskih članov posojilo

jemalca, 
— potrdilo o doseženih rednih dohodkih 

posojilojemalca in njegovega zakonca v letu 
1977 (osebni dohodki in katastrski dohodek), 

— potrdilo banke o namenskem varčevanju za 
stanovanje s pripadajočim kreditom ter lastnim 
deležem varčevalca, oziroma posojilojemalca, 
do katere gradbene faze ima že dograjeno lastno 
stanovanjsko hišo ter koliko je v njej njegove 
lastne udeležbe in koliko posojila delovne 
organizacije obeh zakoncev kjer sta zaposlena, 

— vprašalnik o neurejenem stanovanj^em 
vprašanju (dobite ga pri KBM, poslovni enoti 
Ptuj, Srbski trg 7). 

4. Upravičenost za dodelitev posojila graditeljem lastne 
stanovanjske hiše, ki je delno že vseljena (kuhinja s 
sanitarijami in največ en bivalni prostor) ali dograjena 
dalj od tretje faze, bo ocenila posebna komisija. 

5. Vloge s potrebnimi dokazili je treba poslati najpozneje 
do vključno 20. maja 1978 na naslov KREDITNA 
BANKA MARIBOR, Poslovna enota Ptuj - , enota za 
kreditiranje stanovanjskega in komunalnega gospo
darstva. 

6. Cena kv. m uporabne površine standardnega 
stanovanja znaša 7.500 din, cena standardnega 
stanovanja s 4 ležišči je osnova za dodelitev posojil 
fizičnim osebam. 

7. Organizacije združenega dela in občani, ki kupujejo 
stanovanja morajo realizirati svoj nakup stanovanja 
preko Samoupravne stanovanjske skupnor.ti občine 
Ptuj, ki nastopa kot pooblaščen investitor bloKovske 
gradnje v občini na lokaciji v Volkmerjevem naselju in 
v Majšperku. 

8. Rezultati natečaja bodo objavljeni v TEDNIKU ter 
informaciji Samoupravne stanovanjske skupnosti 
občine Ptuj. 

Vloge v obliki obrazcev za najetje kredita in podatki o 
velikosti stanovanj so na voljo pri KBM, poslovni enoti 
Ptuj Srbski trg 7 kjer bo po potrebi zahtevana še 
dopolnilna dokumentacija. 

IZVRŠILNI ODBOR 
Samoupravne stanovanjske skupnosti 

občine Ptuj 

SAMOUPRAVNA STANOVANJSKA SKUPNOST 

OBČINE ORMOŽ 

OBJAVLJA 
Na osnovi 5. in 6. člena Pravilnika o kreditiranju 

stanovanjske graditve razpisuje zbor delegatov 
samoupravne enote za graditev pri Samoupravni 
stanovanjski skupnosti občine Ormož 

VII. NATEČAJ 
ZA DODELITEV KREDITOV 

delavcem za gradnjo individualne stanovanjske hiše. 
Natečajna vsota znaša din 800.OOO.-s koriščenjem do 31. 
12. 1978. 

A. NAMEN KREDITA 
1. Kredit za gradnjo individualne stanovanjske hiše 

lahko najamejo delavci, ki združujejo svoje delo v 
organizacijah, ki združujejo svoja sredstva po 
samoupravnem sporazumu in delavci zaposleni pri 
zasebnih delodajalcih v občini Ormož. 

2. Sredstva najetega kredita sme delavec uporabiti za 
namen, za katerega mu je kredit odobren. 

B. NATEČANJI POGOJI 
1. Delavec, zaposlen pri organizaciji, ki združuje svoja 

sredstva pri banki in ninia stanovarga ali ima premajhno 
stanovanje, lahko sodeluje na natečaju pod pogojem, da 
gradi hišo na zemljišču oz. območju, ki ga je občina 
določila za programirano stanovanjsko graditev. 

2. Ostali pogoji: . • 
- da ima delavec zgrajeno stanovanjsko hišo najmanj 

do zaključene UI, gradbene faze. 
Za kreditiranje graditve individualne montažne 

stanovanjske hiše lahko delavec najame kredit, če ima 
zgrajeno montažno hišo najmarij do vključno kletne 
plošče, 

— da delavec z dodeljenim kreditom dogradi liišo v 
obsegu, da se bo v roku 12 mesecev po porabi kredita 
vseUl v svojo stanovanjsko hišo, 

- delavec lahko dobi kredit po tem natečaju največ 
do višine din 150.000.-, 

Prednost za pridobitev posojila ima delavec: 
— ki gradi stanovanjsko hišo na območju občine 

Ormož, 
- ki ima nižji povprečni osebni dohodek na člana 

družine, 
— ki stanuje v izrazito neustreznih stanovanjskih 

pogojih, 
— ki s presehtvijo v novozgrajeno stanovanjsko hišo 

sprosti družbeno najemno stanovanje, 
- ki do sedaj še ni prejel kredita iz družbenih 

sredstev, 
3. Dmgi pogoji: 
a) najdaljša odplačilna doba za kredite, odobrene po 

tem natečaju, je 20 let, 
b) obrestna mera za kredite znaša 5 %, 
c) za udeležbo pri natečaju mora delavec izpolnjevati 

tudi vse ostale pogoje, ki jih določa pravilnik o 
kreditiranju stanovanjske graditve, 

C. DOKUMENTACIJA 
Delavec, ki se prijavi za natečaj, je obvezen predložiti 

banki: 
1. Vlogo v kateri navede (obrazec): 
— zaprošeni znesek kredita za kreditirarge gradnje 

individualne stanovanjske hiše, 
2. Lokacijsko in gradbeno dokumentacijo s 

predračunsko vrednostjo, oz. končno vrednostjo objekta, 
3. Pregled stanja in financiranja posamezne gradnje 

(obrazec), 
4. Delavec, ki uspe na natečaju, je dolžan predložiti 

banki dokumente, ki so obvezni po veljavnem bančnem 
pravilniku za kreditiranje stanovanjske izgradnje. 

D. OSTALA DOLOČILA 
Natečaj traja vključno do 15 dni po javni objavi. 

Vloge za najem kredita po tem nateč^u sprejema 
Kreditna banka Maribor, ekspozitura Ormož, telefon 
70-091, kjer dobijo udeleženci natečaja tudi dodatna 
pojasnila o natečaju in potrebne obrazce za prijt-vo k 
natečaju. 

Neustrezno in površno izpolnjenOi vlog za dodelitev 
kredita samoupravna enota za graditev ne bo upoštevala. 

O izidu natečaja bodo prosilci obveščeni s pismenim 
sklepom v roku 1 meseca po zaključku natečaja. Na 
zahtevo Kreditne banke Maribor, ekspoziture Ormož, so 
jemalci kredita obvezni predložiti potrebno dokumen-
tac^o za zavarovanje kredita, za ugotavljanje kreditne 
sposobnosti in dmge morebitne dokumente. 

Kreditna banka Maribor, ekspozitura Ormož sklene 
kreditno pogodbo s prosilci, ki so na natečaju uspeh. 

Ormož, dne 5. aprila 1978 

Predsednik zbora 
delegatov samoupravne enote za graditev 

JožeBESVIR l.r. 

Za dan borca novi 
gasilski dom na Grajeni 

Za letošnji 4. julij — dan borca 
bodo grajenski gasilci slavili. V 
neposredni bližini doma Franca 
Osojnika pospešeno gradijo novi 
gasilski dom v katerem bodo še 
enkrat združili solidarnost kraja
nov, ki pomeni nešteto prostovolj
nih delovnih ur, velike količine 
darovanega gradbenega materijala 
in možnost, da tudi gasilci končno 
dobijo prostore v katerih bodo 
lahko izpolnjevali svoje znanje, 
hranili opremo in se pripravljali 
tako kot, da bo že jutri potrebno 
zavarovati imovino soseda ali 
prijatelja. Predsedniku GD Graje
na — Janku V R S I Č U smo v zvezi 
s tem zastavili nekaj vprašanj. 
Začetke delovanja gasilskega 
društva pa je takole opisal: 

,,Gasilsko društvo na Grajeni 
smo ustanovili 1957 in še danes je 
nekaj ustanovnih članov med naši
mi aktivnimi gasilci. Sam sem se 
vključil v delo dve leti pozneje, bil 
sem najprej poveljnik, posle pred
sednika pa opravljam že kar lep 
čas. 

Z letošnjo otvoritvijo gasilskega 
doma bomo grajenski gasilci 
proslavili tudi 20-letnico uspešnega 
dela. V ta namen smo se že 
povezali s krajevno skupnostjo, 
družbenopoHtičnimi organizacija
mi in društvi v naši krajevni 
skupnosti, da bomo skupno 
pripraviH to jubilejno prireditev, ki 

sovpaoa s praznovanjem dnevj 
borca." 

Kako ste do sedaj reševali 
vprašanje prostorov za opremo in 
sestajanje gasilcev? 

,,Potikali smo se takorekoč v 
zadružnem domu iz katerega smo 
se morali izseliti. Nekaj časa smo 
gostovali tudi v kletnih prostorih 
šole in končno se nam uresničuje 
dolgoletna želja. Zahvaliti se 
moramo vse občanom, ki so po 
začetnih težavah spoznali, da je 
dom potreben in nam skoraj v vsej 
možni meri pri tem pomagali. Pri 
tem pa moram omeniti tudi 
krajevno skupnost in občinsko 
gasilsko zvezo v Ptuju. 

Naši člani in ostali krajani so 
vložili prek 2000 prostovoljnih 

delovnih ur in raznih prevozov, saj 
smo plačali samo gradbeni materi-
jal za bodoči dom v katerem bo 
garaža za večje gasilsko vozilo ter 
drugi potrebni prostori za opremo 
in sestajanje. Drugih prostorov pa 
ne potrebujemo, ker imamo v do
mu Franca Osojnika dovolj veliko 
dvorano za vse krajevne potrebe. 

Čeprav smo v zadnjem obdobju 
vse svoje sile združevali v gradnjo 
novega doma gasilcev na Grajeni 
smo usposobili tudi trideset pionir
jev in mladincev, ki 'so opravili 
ustrezen tečaj in bodo nekoč na
daljevali našo delo. Starejših čla
nov pa imamo trenutno 35." 

m. š. 

Dom gasilcev na Grajeni bo odprt ietos 4. julija. 
Foto: M. Ozmec 

Ugotovitve In sklepi IS SO Ptuj 

Z večjo odgovornostjo 
Ze v zadnji številki smo poročali 

o izredni seji izvršnega sveta skup
ščine občine Ptuj, ki je obravnaval 
problematiko v zvezi s škodo, ki so 
jo povzročili požari na našem ob
močju. Danes objavljamo v celoti 
ugotovitve in sklepe te seje: 

Na podlagi informacije člana 
izvršnega sveta skupščine občine 
Ptuj in predstavnika delovne orga
nizacije PERUTNINA Ptuj o poža
ru v klavnici perutnine, o posledi
cah, neposredni in posredni škodi, 
ki je nastala zaradi požara, izvršni 
svet ugotavlja, da gre ne le za veli
ko škodo, ki je prizadela delovno 
organizacijo PERUTNINA Ptuj, 
ampak za škodo, ki predstavlja te
žke posledice za celotno gospodar
stvo občine Ptuj. • 

Izvršni svet skupščine občine 
Ptuj ugotavlja, da je delovna or
ganizacija PERUTNINA Ptuj pri
stopila k sanaciji takoj, ko je bilo 
po opravljenih ogledih komisij to 
možno in da je pripravila program 
sanacije, ki DO potekala v treh fa
zah, lako da se čimprej usposobi 
tisti del objektov za nadaljnjo pro
izvodnjo, ki je ostal manj prizadet, 
oziroma, ki je ostal neprizadet. 

Ker zahteva usposobitev najbolj 
uničenega dela v objektu klavnice, 
to je hladilnice s sistemom hlajenja, 
več časa glede na uničenje objektov 
in opreme v tem delu in ker je 
ponovna usposobitev hladilnice ve
zana na uvoz opreme, se izvršni 
svet skupščine občine Ptuj zaveže, 
da bo sam in s pomočjo ostalih or
ganov v družbenopolitični skupno
sti podvzel aktivnosti, da bodo zah
tevki za uvoz opreme čimprej reše
ni. 

Glede na ponavljajoče nesreče 
zaradi požara, izvršni svet skupšči
ne občine Ptuj opozarja vse temelj
ne in druge organizacije združenega 
dela, samoupravne organe in druž
benopolitične organizacije ter ob
čane, da naloge s področja družbe
ne samozaščite in varnosti v praksi 
dosledno izvajajo z večjim prizade
vanjem ter odgovornostjo. 

Ob ponavljajočih se primerih po
žarov v občini Ptuj izvršni svet 
skupščine občine Ptuj ugotavlja, da 
je od odborov za splošni ljudski 
odpor in družbeno samozaščito 
zahtevati, da poskrbijo za to, da 
bodo načrti inštalacij in vseh vital
nih delov objektov z njihovimi 
ključnimi mesti v slučaju požara ali 
podobnih nesreč vedno na razpola
go na določenem mestu. Enako 
velja tudi za hišne svete pri stano
vanjskih objektih. 

Izvršni svet skupščine občine 
Ptuj nadalje ugotavlja, da delavci, 
ki opravljajo čuvajske službe niso 
fizično in strokovno usposobljeni, 
da učinkovito intervenirajo v pri
merih raznih nesreč in pojavov. 
Zato naroča vodstvom, samouprav
nim organom in družbenopolitič
nim organizacijam, da v svojih te
meljnih in drugih organizacijah 
združenega dela temeljito analizira
jo stanje ter poskrbijo, da bodo v 
čuvajski službi ustrezni kadri. 

V vseh temeljnih in drugih orga
nizacijah združenega dela krajev
nih skupnostih in stanovanjskih ter 
drugih objektih je nujno potrebno 
uvesti preventivne preglede, kar pa 
zahteva, da se požarna inšpekcija 
pri skupščini občine Ptuj razbreme
ni referentskih del ter da težišče 
svojega dela usmeri v preventivo s 
posebnim poudarkom na strokov
nem svetovanju. 

Izvršni svet skupščine občine 
Ptuj ugotavlja, da so gasilska dru
štva pri pogostih pojavih požarovv 
zadnjem obdobju požrtvovalno i" 
uspešno intervenirala ter s svojo 
prizadevnostjo v veliki meri prepre; 
čila še večjo škodo. Zato jim izvršni 
svet skupščine občine Ptuj izreka 
pohvalo in priznanje. 

Izvršni svet skupščine občini 
Ptuj poziva vse delovne kolektiv^ 
temeljnih in drugih organizacij 
združenega dela ter delovnih skup" 
nosti, da v primerih nesreč, kakf' 
šna je bila v PERUTNINI Ptuj-
izrazijo svojo solidarnost in ponia' 
gajo sanirati stanja. 
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Čas se je ustavil 
Brez dvoma lahko mirno zapišemo, da je v enem najlepših parkov, 

ne ie v Sloveniji, temveč tudi daleč zunaj naših meja, čas enostavno 
ustavil Ne samo to, iz leta v leto ugotavljamr, da postaja mestni park vse 
bolj siromašen. Njegova osrednja privlačnost je gabrov drevored, toda 
(Jrevesa postajajo vse redkejša, ,,luknje" v parku so vse bolj grozeče. 
Starejša drevesa počasi propadajo, za vsaditev mladih pa najbrž ,jii 
časa', vsaj tako si stvar razlaga občan, ki inu mestni park veliko pomeni, 
ivlarsikdo si tam rad spočije od enoličnosti sten bodisi stanovanja ali 
delovnega mesta, tja zahajajo matere z otroki in starejši občani. Prav ti 
pogosto žalostno gledajo za ostanki klopi, ker pač novih nihče ne 
namesti 

Menim, da se odgovorni premalo zavedajo, da s takim odnosom do 
parka odvračamo od njega vse več ljudi, ki bi radi v senci dreves v 

Gabrov drevored, eden redkih na našem širšem območju 

poletnih dneh našli poživljajoči hlad in odmor. Lep je tudi sprehod pod 
tem okrasnim drevjem, žal pa bodo na vse to ostali le spomini, če ne 
bomo svojega odnosa spremenili. Pomlad je, potrebno je samo malo 
dobre volje in parku bi laliko vrnili njegovo svežino. Tu je krajevna 
^upnost, tu je mladina, so šole, samo organizirati bi nekdo moral in 
pridcrbeti potrebne sadike. 

Besedilo in posnetek: Viktor Horvat 

Spomladansko 
„cvetje" 

Letos je razmeroma zgodaj 
mstopUo lepo spomladansko 
vreme, ki poleg naravne lepote in 
mikavnosti zahteva tudi delo. Ne 
le vinogradnika, sadjarja in 
pjedelca, tudi vrtičkaija khče 
zem^a. No s tem pa so povezane 
tudi nevšečnosti, zakonitost, ko se 
srečajo neutrjene roke s trdim 
orodjem pri vrtnarskih in drugih 
delih. 

Kljub temu pa take nevšečnosti 
kar z uvidevnostjo prenašamo, saj 
nas delo navdaja z zadovoljstvom 

Na neutrjenih dlaneh kaj rado 
zacveti tudi tako spomladan-
dco „cvetje" 

in s pnčakovariji, da bomo z žulji 
svojih rok potem tudi zasluženo 
pobirali plodove našega dela v 
vrtovih in na drugili kmetijskih 
površmah. No, takrat pa bodo 
roke že utrjene in žulji pozabljeni, 
z lastnim pridelkom bomo tudi 
prihranili marsikateri dinar, ki ga 
ne bo treba odnesti v trgovino z 
zelenjavo, pa še na vitaminih bo 
bolj bogata. 

Ne glede na to pa nam delo na 
Vrtu koristi tudi v tem., da z 
Večjim zadovoljstvom pogledamo 
na tehtnico, ki nam pokaže nekaj 
kilogramov manj, oziroma nam 
Pove, da smo spet izgubili tisto 
Odvečno, kar se je pod kožo 
nabralo v zimskih mesecih. 

Besedilo in posnetek: 
Viktor Horvat 

Premiranje plemenskih telic 

Prve ocene so 
ugodne 

Pretekli teden je komisija, ki jo 
je imenovala samoupravna interes
na skupnost za pospeševanje 
kmetijstva občine Ptuj, opravila 
premiranje plemenski telic v tistih 
območjih občine, ki niso zajeta v 
organiziran odkup mleka. Na 
dogonska mesta v Halozah in 
nekaterih predelih Slovenskih goric 
so rejci privedli kar 74 telic. 
Premiranje na teh območjih 
izvajamo štirikrat letno. V pretek
lem letu je na vseh štirih premira-

S premiranja — foto M. Ozmec 

njih bilo 177 telic. Torej se je 
število povečalo. 

Po prvih ocenah vseh 74 telic 
pride v pošiev za premijo. Komisi
ja je preverjala potrebno 
dokumentacijo ter ugotavljala in 
ocenjevala živali z ozirom na tip in 
telesne oblike. K tej oceni je doda

la izmere živali, zlasti višino in 
prsni obseg. Pri ocenjevanju tipa 
živali ugotavljajo, koliko so se 
približale rejskemu cilju, ki velja 
za svetlolisasto govedo. To vrsto 
živali smo pričeli uvajati v letih 
1956—1958 in se je med tem ča
som zamenjalo že nekaj generacij. 
Vendar še vedno naletijo na 
križance. Ob zadnjem premiranju 
ugotavljamo, da se živali 
približujejo rejskemu cilju, malo 
še zaostajajo v rasti in so nekaj 

manjšega okvirja. 
Pri premiranju imamo revijo 

živali, saj rejci telice pripravijo za 
pregled in so tako medsebojno bolj 
izenačene. Premijo, ki je v višini 
800 dinarjev, bodo rejci prejeli v 
nekaj dnevih. 

1. kotar 

Kje mesto vrtičkarjem 
Vrtičkarstvo ni toliko pomembno zaradi 

pridobitnosti kot zaradi rekreacne. Vse dosedaj ga 
•iismo načrtno reševali Tudi v urbanističnem načrtu 
Ptuja vrtičkarji niso opredeljeni Na območju mesta 
je bilo že okrog 1000 vrtov, nekaj jih je zaradi 
dokončne urejenosti določen^a prostora že 
odpadlo. Kljub temu pa še ostaja nekaj nad 700 
^tov. Postopoma bodo z urejenostjo prostora 
Odpadli še slednji 

Na nekdanjih vrtovih bodo zrastli novi 
snovanjski bloki igrišča in zelenice. Za številne 
^tičkarje bo ta „odtujitev" boleča. Zavedati se 
' ^ ramo, da ,,lastniški odnos" do javne površine ni 
S^rejem^iv. Zein^išča na katerih so vrtovi so splošno 
SUdsko premoženje in dokler ni bil ugotovljen 

njihov namen, jih je bilo brez težav spremeniti v 
vrtove. Vrtičkarji so v ,,svoje" površine tudi veliko 
vlagali Mnogi ki so že izgubili vrtove, so povzdignili 
glas, zahtevajo ,,nadomestilo". Nadomestilo ne more 
biti povračilo vloženih naporov; lahko pa 
vrtičkarjem poiščemo nove površine. 

Za vrtičkarje bi morali najti ustrezne površine 
izven središča mesta. Take površine prav gotovo so, 
vprašanje je: kje in kako jih urediti 

Načrt bodoče urejenosti vrtičkarstva bomo 
morali sprejeti v n^krajšem času. Vrtičkarji morajo 
spoznati, da njihovo mesto ni v središču mesta, 
temveč na prostoru, kije za to najbolj primeren. 

MG 

Ugotovitve analize zaključnih računov 
SDK-

podružnica Ptui 

Služba družbenega knjigovod
stva Ptuj je že izdelala analizo 
gospodarjenja temeljnih organiza
cij po zaključnih računih za leto 
1977. O značilnih ugotovitvah bo 
razpravljal na prihodnji seji tudi 
plenum občinskega sveta zveze sin
dikatov občine Ptuj. 

Analiza poudarja vrsto zanimi
vih podatkov. Med temi vzbuja po
sebno pozornost medsebojna 
odvisnost temeljnih organizacij v 
okviru delovne organizacije glede 
financiranja proizvodnje. Že okrog 
26 odstotkov poslovnih sredstev iz
vira iz medsebojnih odnosov, kar 
tudi zmanjšuje uporabo bančnih 
sredstev. 

Iz leta v leto pa se veča število 
kršiteljev, ki ne upoštevajo resolu-
cijskih določil glede rasti osebnih 
dohodkov in samoupravnih spora
zumov o delitvi dohodka in osebnih 
dohodkov. Resolucijo je kršilo 22 
temeljnih organizacij, samoupravni 
sporazum pa 11 temeljnih 
organizacij. Največji odstotek pre

koračitve je 13,4 odstotka, naj
manjši 2 odstotka. Pri 29 temeljnih 
organizacijah se je ugotovilo, da je 
zaostajal doseženi dohodek za pla
nirano rastjo. 

Ivo Granda, pomočnik direkto
rja SDK, podružnice Ptuj je pove
dal, da je zelo pomembno, da 
delavci posameznih temeljnih orga
nizacij ob obravnavi periodičnih 
obračunov za prvo trimesečje letoš
njega leta, upoštevajoč tudi 
ugotovitve analize. Pri sestavi 
periodičnih obračunov, ki morajo 
biti izdelani do 30. aprila, je že po
trebno upoštevati dgločila novega 
zakona o celotnem prihodku, do
hodku in čistem dohodku, ki vzpo
stavlja nove odnose, posebno še na 
področju ugotavljanja skupnega 
prihodka v okviru organizacije 
združenega dela. 

Temeljne organizacije morajo že 
pri sestavi periodičnega obračuna 
predvideti sredstva za skupno po
rabo, iz katerih bodo naslednje leto 
pokrivale izdatke za družbeno 
prehrano, jubilejne nagrade, od
pravnine in regrese za letni dopust. 

Pri službi so tudi ugotovili, da od 
1,5 odstotka zbranih sredstev od 
bruto osebnih dohodkov za izobra
ževanje, ostaja 1 odstotek sredstev 
marsikje neizkoriščen. Zato bi bilo 
potrebno neizkoriščena sredstva ob 
koncu leta prenesti v sklad skupne 
porabe v obliki rezervnih sredstev 
za izobraževanje (za kadrovske šti
pendije). 

Zaradi številnih novosti, ki se 
pojavljajo pri sestavi periodičnih 
obračunov in problematike, je služ
ba skupaj z združenjem računovod
skih in finančnih delavcev, pripra
vila razgovor z računovodji, na ka
terem jih je seznanila z najbolj 
aktualnimi vprašanji sestavljanja 
periodičnih obračunov. 

M G 

Ne 
uničujmo 

čebel 
P O L J E D E L C I , S A D J A R J I , 

V I N O G R A D N I K I , V R T I C K A R J I 
IN D R U G I P R I J A T E L J I N A R A 
V E ! Uporabljajte ob času 
škropljenja, cvetja sadnega drevja 
in drugih kmetijskih kultur ter 
gozdnega drevja kemična sredstva, 
ki niso škodljiva čebelam. 

Prav tako pred uporabo 
kemičnih sredstev v sadovnjakih 
odstranite podrast, če je v cvetju. 
V kolikor ne morete zaradi 
vremenskih ali tehničnih ovir 
odstraniti podrast ter morate 
uporabiti kemična sredstva, 
obvestite imetnike čebel, ki imajo 
čebele na pasiščih oddaljenih do 
3 km o uporabi kemičnih sredstev, 
strupov najmanj 48 ur pred pričet-
kom uporabe. 

V oddaljenosti 30 minut od 
čebeljnaka ne uporabljajte 
kemičnih sredstev, razen če ste 
imetnike čebel obvestili o škroplje
nju vsaj 24 ur, ko boste uporabili 
kemična sredstva. 

Zavedajmo se vsi, da z 
nepremišljenimi ukrepi, dejanji, 
delom uničujemo čebele prijatelji
ce in dobrotnice človeka ter si 
delamo obojestransko škodo. Ško
do na kmetijskih kulturah, zaradi 
zmanjšanja pridelkov in kvalitet
nih plodov. Čebelarjem pa pri 
pridelovanju čebeljnih proizvodov 
tako potrebnih našemu delovnemu 
človeku. 

V K L J U C U J M O Č E B E L A R 
S T V O v K M E T I J S K O P R O 
I Z V O D N J O ! 

Srečko Rupnik, 
tajnik Z C D — Ptuj 

NALOGE NA PODROČJU 
KOMUNALNEGA STANDARDA 

KS Ddrnavai 
Razvojni uspehi krajevne skup

nosti Dornava so vidni na vsakem 
koraku. Do konca srednjeročnega 
programa čaka krajane še vrsta na
log. 

Anton Velikonja, sekretar kra
jevne konference SZDL Dornava, 
je ob prikazu uresničevanja sred
njeročnega razvojnega programa v 
letu 1977, povedal, da so bile po
stavljene naloge uspešno realizira
ne. V tem obdobju jim je uspelo 
asfaltirati skoraj vse lokalne ceste v 
skupni dolžini okrog 3 km. Za reše
vanje cestnih in podobnih proble
mov so v letu 1977 izglasovali tudi 
izredni samoprispevek. Uspešni so 
bili tudi na področju urejevanja 
vprašanj družbenega standarda. 

Odprta ostajajo še vedno nekate
ra vprašanja komunalnega stan
darda in druga. Največji problem, 
ki je prisoten že več let, je oskrba z 
zdravo pitno vodo. Reševanje 
,,vodnega" problema je prednost
na naloga v tekočem obdobju. 
Tako se bo v letošnjem letu 
nadaljevalo z deli na gradnji sekun
darnega vodovodnega omrežja. 

V teku je že tudi akcija za posta
vitev poštne in telefonske centrale. 
Obnovitvena dela na zadružnem 
domu se pospešeno nadaljujejo. 
Dom bodo ponovno odprli 25. ma
ja ob praznovanju dneva mladosti. 
V obnovo, ki je ocenjena na okrog 
400.000 dinarjev, so se pohioštevil-
no vključili tudi občani, ki bodo 
poleg ostalega prispevali še prosto
voljno delo za okrog 2000 delovnih 
ur. Pričakujejo, da bo obnovljeni 
dom postal pravo središče družbe-
no-političnega in kulturnega doga
janja kraja. 

Dom bo v času dela mladinskih 
delovnih brigad služil brigadirjem 
za jedilnico, klubske prostore in 
razne druge prireditve. V krajevni 

skupnosti se že pripravljajo na pri
hod brigadirjev. 

Mimo programa krajevne skup
nosti pa so se krajani vasi Mezgovci 

odločili graditi nov gasilski dom. 
Akcija, ki je v teku, je izredno 
uspešna, ves potrebni gradbeni ma
terial so prispevali krajani sami. 

V krajevni skupnosti bodo praz
novanje 2. krajevnega praznika, ki 
ga praznujejo v mesecu oktobru, 
združili s 25. jubilejem Zavoda dr. 
Marijana Borštnarja. MG 

Ptujska gora 

Pred novimi delegati 
je veliko dela 

v preteklem tednu so se zadnjič sestali delegati starega mandata skup
ščine krajevne skupnosd Ptujska gora. Pogovorili so se o delu v preteklih 
štirih letih in ga ocenili. Naloge, ki so si jih zastavili v začetku mandata 
so, glede na razpoložljiva sredstva, dobro opravili. Največ sredstev so 
namenili za modernizacijo cest. Asfaltirali so ceste v naselju Ptujska gora, 
v Brezju, na Vrhah in v Podložah. Pri modernizaciji cest so mnogo sred
stev prispevali krajani sami, del pa krajevna skupnost in Lokalna skup
nost za ceste. S sredstvi krajevnega samoprispevka so v tej krajevni 
skupnosti vzdrževali 42 kilometrov makadamskih cest, opravili pa so tudi 
nekatera obnovitvena dela. Tako so obnovili most čez Dravinjo v Dokle-
cah. Pripravili pa so tudi potrebni material za obnovo mostu v Slapah v 
vrednosti 7 milijonov starih dinarjev, vendar most še ni popravljen — del 
krivde za to nosi oddelek za gospodarstvo pri SO Ptuj, kot so nam pove
dali krajani. 

Delegate, ki bodo svoje delo opravljali v naslednjem mandatu, pa 
čakajo še nove naloge. Med temi je gotovo največja — gradnja doma 
občanov, pri kateri bodo sodelovali krajani s svojimi prispevki, kulturna 
skupnost, izobraževalna skupnost in TP Mercator-Panonija Ptuj. Z grad
njo pa bi pričeli takoj po letu 1980, do takrat pa bodo pripravili vse po
trebno od načrtov do denarja. 

Potrebno bo obnoviti tudi fasado osnovne šole, v ta namen že združu
jejo sredstva in zgradiri telovadnico. V Ptujski gori namreč razmišljajo, 
da bi do leta 1980 uvedli celodnevno bivanje v šoli, poskrbeli pa bi radi 
tudi za predšolske otroke in jim omogočili obiskovanje male šole. Med 
nalogami, ki jih bodo poskušali uresničiti s širšo družbeno pomočjo, pa je 
tudi ureditev telefonskega omrežja. 

N. D. 

Vpis v šole letos drugače 
Vsako leto se mlada generacija 

po končani osnovni šoli oz. konča
ni srednji šoli odloča za nadaljnje 
izobraževanje na srednjih, višjih in 
visokih šolah. Tudi letos pričaku
jemo, da se bo v Sloveniji v srednje 
šole in strokovne šole vpisalo več 
kot 24.000 kandidatov s končano 
osnovno šolo, na višje in visoke 
šole pa prek 10.000 kandidatov za 
redni študij in študij ob delu na 
ljubljanski in mariborski univerzi. 

Odločitev prek 35.000 mladih za 
nadaljevanje študija dejansko po
meni prav toliko življenjskih opre
delitev za poklice. Na odločitev 
vplivajo številni elementi: od želja 
in hotenj posameznika, staršev, 
sposobnosti, materialnih pogojev, 
zmogljivosti šol in ne nazadnje 
družbene potrebe po posameznih 
poklicih. Od spleta vseh teh 
elementov je odvisna dokončna živ
ljenjska odločitev — izbira poklica 
mladega človeka, ki se bo čez 3 do 5 
let vključil kot ustvarjalec v zdru
ženo delo. 

Ze od prvih korakov naprej se 
mlad človek opredeljuje za razne 
poklice pod vplivom staršev in oko
lja. Osnovna šola oz. še resneje 
srednja šola mu odpre pogled v raz
ne možnosti in vzbudi veselje za 
določen poklic. Temu se pogosto 
pridružijo hotenja staršev, ki žele 
svojemu otroku navadno enak pok
lic, kot ga imajo sami, ali pa še 
boljši, lažji, modernejši in ne 
nazadnje donosnejši. 

Mladega človeka pred to odločit
vijo spremljajo še pedagogi in pok
licni usmerjevalci — psihologi, ki 
strokovno p-everjajo njegove 
sposobnosti in pravilnost odločitve 
za pokhc. Vse želje, hotenja in stro
kovna nadarjenost so v nadaljnji 
fazi odvisne od zmogljivosti šol. Te 
pri prevelikem vpisu omejujejo vpis 
z izbiro kandidatov z boljšimi pred
hodnimi učnimi uspehi, sprejem
nimi izpiti ipd. 

V končni fazi pa je vpis v posa
mezne vrste šol in stopenj odvisen 
od srednjeročnih družbenih potreb 
po kadrih oz. poklicih, ki jih bo 
družba potrebovala čez 3 do 5 let. 

Neumestno in nehumano bi bilo, 
da bi družba kot celota dovoljevala 
tako imenovan svoboden vpis, 
čeprav se vnaprej ve, da po konča
nem šolanju mlad strokovnjak 
določenega poklica ne bo dobil 
zaposlitve, za katero je usposob
ljen. Prav zaradi tega so vsako leto 
že v zgodnji pomladi uvedeni za vse 
kandidate, ki žele nadaljevati izo
braževanje na srednjih in strokov
nih šolah, predhodne prijave za 
vpis, oz. samo prijave za vpis na 
višjih in visokih šolah. 

V nekajmesečnem obdobju od 
prehodnega do dokončnega vpisa si 
na podlagi izraženih želja mladih, 
pedagoški delavci, poklicni usmer
jevalci in drugi zainteresirani druž
beni dejavniki prizadevajo 

preusmeriti del mladih tudi v pokli
ce, za katere trenutno ni dovolj 
interesa, pa bi jih družba potrebo
vala. 

Letošnji vpis ima še eno novost. 
Republiški koordinacijski odbor za 
poklicno usmerjanje se je zavzel, 
da se zaradi boljše in pravočasne 
informiranosti enotno razpišejo za 
vso Slovenijo vpisni pogoji za vse 
srednje in strokovne šole — univer
zi sta razpis že objavili — vse 
štipendije (kadrovske, iz družbenih 
sredstev in drugih skladov) prosta 
učna mesta in proste zmogljivosti 
dijaških domov. Enotna objava 
vseh elementov za študij v dnevnem 
tisku D E L A in V E C E R A V mesecu 
maju bo v mnogočem pripomogla k 
lažji dokončni odločitvi za poklic. 

Pričakujemo, da se bodo vsi 
dejavniki pravočasno odzvali skup
ni akciji, zlasti vse temeljne orga
nizacije združenega dela z razpisom 
kadrovskih štipendij in prostih 
učnih mest ter tako svojim delav
cem omogočila pravočasen vpis za 
študij ob delu na vseh srednjih, 
strokovnih, višjih in visokih šolah. 

Vsem mladim, ki se vključujejo v 
višjo stopnjo izobraževanja in nji
hovim staršem pa bo enoten razpis 
omogočil več jasnosti in manj 
skrbi. 

GOSPODARSKA ZBORNICA 
SLOVENIJE LJUBLJANA 
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V nedeljo na valu radia Ptuj 

Mešani pevski zbor 
PD Cirkovce 

Glasbeno uredništvo radia Ptuj je pred dnevi posnelo nekaj posnetkov 
mešanega pevskega zbora prosvetnega društva Cirkovce. Prav tako se bo 
poslušalcem v nedeljo predstavil še ženski zbor, ki ga vodi Vinko Godec. 

Na pobudo Antona Brgleza, prizadevnega kulturnega delavca v 
krajevni skupnosti Cirkovce, so zbor ustanovili 1975. leta. Kasneje, ko se 

Mešani pevski zbor prosvetnega društva Cirltovce. V zboru poje 40 
pevcev. foto: R 

je zbralo dovolj ljubiteljev petja, so ustanovili ženski in mešani pevski 
zbor. Od leta 1975. pa do danes je zbor nastopal doma na nekaterih 
proslavah, gostoval je v Krapini, v sosednjih krajevnih skupnostih in na 
reviji zborov občine Ptuj. 

Največ skrbi posvečajo novim pevcem, v zbor bi morali vključiti še več 
mladih, predvsem moških pevcev. Pripravljajo se na gostovanje in 
samostojni koncert. 

Oddaja bo v nedeljo in sicer ob 12.15. zk 

Slovenske gorice 
pripravljene na pohod 
„Po poteh revolucije" 

v Slovenskih goricah so v polnem teku priprave na pohod ,,Po 
poteh revolucije v Kidričevo". Na seji Slovenskogoriškega štaba za 
organizacijo pohoda, sestal se je na Polenšaku, so določili naloge, ki 
jih morajo do dneva pohoda opraviti v krajevnih skupnostih. Med 
nalogami je tudi ureditev okolja ob spominskih obeležjih NOB in 
položitev cvetja. 

Z območja Slovenskih goric se bo pohoda udeležilo šest čet, in to: 
I. ČETA BRATOV REŠEV — KS DESTRNIK 
II. S P I N D L E R J E V A Č E T A — KS J U R S I N C I 
III. NATAŠINA Č E T A — K S P O L E N S A K 
IV. S L O V E N S K O G O R I S K A Č E T A — K S R O G O Z N I C A 
v. K O S T A N J E V C E V A Č E T A — K S V I T O M A R C I 

VI. FRASOVA Č E T A — K S T R N O V S K A V A S 
Zbor vseh čet bo pred domom Slovenskogoriške čete na Rogoznici, 

odkoder bodo krenile na pot v Kidričevo. Med potjo bodo najprej 
obiskali domačijo FRANCA KRAMBERGERJA v Novi vasi pri 
Ptuju, katerega ime nosi Slovenskogoriški odred. 

Poudariti velja, da krajevne skupnosti v Slovenskih goricah načrt
no razvijajo sodelovanje pri razvijanju tradicij NOB. V ta namen na 
tem območju deluje stalni medkrajevni štab za organizacijo pohoda in 
drugih oblik prenašanja tradicij NOB na mlade generacije. Organiza
cija pohoda pa je ena izmed oblik uspešnega sodelovanja krajevnih 
skupnosti in njihovih družbenopolitičnih organizacij v Slovenskih 
goricah. F. B. 

PRAZNIK KRAJEVNE SKUPNOSTI 
Središče ob Dravi 

Tudi občani krajevne skupnosti 
Središče ob Dravi so praznovali 
krajevni praznik. 11. april je 
spomin na padle talce, ki so bili 
1942. ustreljeni v mariborskih 
zaporih. Letošnje prireditve v 
počastitev krajevnega praznika so 
se začele že pred tednom dni in 
sicer z nastopom P D Kog z 
dramdcim delom Ugasle luči, 
osmega aprUa je središka godba na 
pihala pnpravila samostojen kon
cert, v nedeljo pa je bU čas za 
vrsto športnih srečanj 

V ponedetjek popoldne so 
krajani sprejeli goste iz Srbije in si 
dcupno ogledali slavnostno aka
demijo. V večernih urah so mladi 
in borci zakurili več kresov in 
pripravili partizanski tabor. V 
torek na praznični dan so se prve 
svečanosti začele pri spomeniku 
padlim talcem, odprli so razstavo 

vseh krajevnih dejavnosti in na 
slavnostni seji krajevnih samo
upravnih organov govorili o 
razvoju krajevne skupnosti in o 
vseh prkiobitvah nove samo
upravne socialistične domovine. 

Popoldne so se občani še 
pomerili v strelskem tekmovaiyu 
m pripravili sprejjem za vse nad 70 
let stare občane. Ob tej 
priložnosti so nastopili folkloristi 
iz Obreza in tamburaški zbor OS 
Središče. 

zk 

Koga še naj zanima kmetijstvo 
Kidričevo 

Krajevna konferenca SZDL Ki
dričevo je v nedeljo 2. aprila orga
nizirala v prostorih kluba upoko
jencev javno razpravo o novi lest
vici katastrskega dohodka za obči
no Ptuj. Kljub plakatiranju, radij
skim obvestilom in dobri informi
ranosti se je zbralo le nekaj kme
tov in še to le iz vasi Njiverce. Se
veda je bila razprava kljub majh
nemu številu prisotnih izvedena in 
lahko trdim, da je bila na visoki 
ravni, saj so kmetje postavljali to
varišema iz Ptuja konkretna vpra
šanja, na katera pa so dobili tudi 
ustrezne zadovoljive odgovore, 
čeprav je bil tudi nekaj takih vpra
šanj o katerih bodo zainteresirani 
obveščeni naknadno. 

Kmetje so govorili o svojih pro
blemih s katerimi se nenehno sre

čujejo pri svojem vsakdanjem delu 
in dah tudi nekaj konkretnih pre
dlogov o katerih bi morda veljalo 
razmislili na odgovornih mestih v 
občini, saj sta si jih tovariša iz OK 
SZDL in davčne uprave zapisala in 
bosta le-to prav gotovo posredova
la na ustrezna mesta. Kmetje so se 
tudi zavzemali za to, da sejmišče 
za pitano oziroma plemensko živi
no v Ptuju mora ostati, da bo pa 
potrebno še mnogokaj izboljšati, 
saj sta menda občina Ptuj in obči
na Metlika edini v SR Sloveniji, ki 
imata taka sejmišča in podobno. 

Zelo realno so gledali tudi v 

bodočnost, saj so menili, da je 
prav v morebitni vojni najbolj 
pomembno kmetijstvo, bolj kot 
nekatere tovarne. Izhajajoč iz tega 
so poudarjali, da bo prav našemu 
kmetijstvu v občini Ptuj potrebno 
dati več poudarka, posvetiti več 
pozornosti in predvsem narediti 
občutne spremembe, kar bi naj še 
zlasti veljalo za pospeševalno 
službo, katere aktivnost in uspehe 
kmetje najbolj pogrešajo. Končno 
se postavlja vprašanje ali drugih 
kmetov iz KS Kidričevo, kot so 
Apače in Kungota resnično ne za
nimajo problemi kmetijstva? Ali 
nimajo kaj reči k vsemu temu? 
Koga še naj potem zanima kmetij
stvo, če ne prav kmetov? 

France Meško 

Ormož 

Novi 
ambulantni 

prostori 
v Ormožu so sklenili, da bodo v 

prihodnjih mesecih dogradili nove 
specialistične ambulante pri zdrav-
stvenem domu. Združeni zdravst-
veni dom Ptuj je že imenoval grad
beni odbor, ki je zadolžen za izved
bo investicije. Ugotovljeno je, da 
so finančna sredstva v celoti zago
tovljena in bo zato gradbeni odbor 
v roku enega meseca tudi izvedel 
celoten postopek za oddajo gradbe
nih del in pridobitev vseh potrebnih 
soglasij. S to gradnjo se tako 
uresničuje načrtovani program de! 
iz srednjeročnega razvoja občine 
Ormož v obdobju od 1976—80. 

Nove ambulantne prostore bodo 
svojemu namenu predali prihodnije 
leto in bo tako občanom občine 
Ormož omogočeno boljše in kvali
tetnejše zdravljenje. Novi zdravst
veni prostori bodo velika pridobi
tev, celotna investicija znaša 12 
milijonov 500 tisoč dinarjev. Sred
stva so zagotovili občani, republi
ška zdravstvena skupnost in regio
nalna zdravstvena skupnost. 

zk 

O POGUMU 8-LETNEGA SLAVKA DOKLA 

Rešil dve mMi življenji 
8-letni Slavko Doki, učenec 2. 

razreda OS ,,Franc Osojnik" v 
Ptuju, sicer doma iz Rogoznice 7, 
bi bil še gotovo naprej miren, vase 

zaprt fant, ko ne bi tistega usodne
ga dne, v ponedeljek 27. marca 
začelo goreti pri njegovem očetu 

Jožetu Doklu v Carmanovi ulici 4 v 
Rogoznici. 

Slavko se je ta dan posebej izka
zal, kajti s svpio pogumnostjO: in 

Slavko med svojo razredničarko Jelko MUeta In ravnateljem Ivom Teža
kom. 

Foto: M. Ozmec 

bistrostjo je rešil dve mladi življenji 
— 4-letno Slavkovo sestrično Nata
šo Kante in bratranca Dejana Dok-
la. 

Skromen, kot je se nerad spomi
nja tistega dne, pa vendar nam je 
povedal: 

,*,Moja sestra Tatjana hodi v 6. 
razred. Tisti ponedeljek sta se sku
paj z njo vračala iz pokopališča Na
taša in Dejan. Nataša je vzela naši 
Tatjani iz žepa vžigalice in potem 
sta skupaj z Dejanom odšla pod 
gospodarsko poslopje, tam sta se 
nekaj časa igrala, vedel sem, da sta 
nekje notri." 

Kako pa je bilo potem, ko je za
čelo goreti? 

,,Ko mi je soseda povedala, da 
gori poslopje od starega očeta sem 

takoj priletel tja. Streha je že gorela 
in vroče je bilo od daleč. Videl sem, 
kako sta Nataša in Dejan priletela 
do vrat, pa sta se oba ustrašila in 
odletela nazaj v goreče poslopje, 
kjer sta se skrila." 

In kaj si storil potem? 
,,Ni bilo časa, da bi komu zakri

čal naj gre po otroka. Sam sem 
odletel za njima in ju začel klicati. 
Našel sem ju pod vozom, oba sta 
bila prestrašena. Zvlekel sem ju 
ven.'' 

Pa te je bilo kaj strah, ko je nad 
teboj gorelo? 

,,Vroče mi je bilo, peklo me je, 
no malo me je bilo tudi strah, pa 
takrat nisem mislil na to ." 

Pa si sedaj ponosen na svojo 
dejanje? 

„. . .Ja. . ." 
Kaj pa v šoli, sošolci so ponosni 

nate? 
,,Ne vem, mogoče... 
Pa od učiteljev, ti je kdo že kaj 

rekel? 
,,Ja nekaj so mi govorili..." 
Pretekli ponedeljek so vas 

obiskali iz požarne skupnosti obči
ne Ptuj. Ti si dobil razen pismenega 
tudi ustmeno priznanje in pa 
značko, kaj so ti povedali ta dan? 

,,Ja to pač, da moramo gledati, 
če se otroci skrijejo noter, pod 
omaro ali pod posteljo kadar je 
požar. Moramo jih preprečiti pri 
tem, ker je otroke strah, kadar gori 
in mislijo, da jih ogenj ne bo dobil, 
če bodo nekje skriti." 

Slavkotu je bilo verjetno odveč 
to spraševanje, pa smo raje nehali, 
vendar smo hoteli vedeti o njem še 
kaj več. 

Njegova razredničarka Jelka 
Mileta je komaj zadrževala jok, ko 
je s ponosom govorila o njegovi 
hrabrosti: 

,.Veste, pa tudi drugače je izred
no samozavesten, dober tovariš in 
odličen učenec. Vsi v razredu ga 

imajo radi, z mano na čelu. In vsi 
smo ponosni na njegovo hrabro de
janje." 

Ravnatelj osnovne šole ,,Franc 
Osojnik", Ivo Težak je tisti dan 
prvič zvedel za Slavkovo hrabro de
janje, zato je bil toliko bolj prese
nečen: 

Skoraj ne morem verjeti, kako 
neustrašen je bil naš Slavko. Veste, 
večkrat niti ne veš, kaj se skriva za 
otrokom, še posebej v takšnem 
vase zaprtem fantu, kot je Slavko. 

Več, kot priznanje in značka v roki 
je Slavkotu osebno zadovoljstvo in 
občutek, da je nekaj dobrega nare
dil. Foto: M. Ozmec 

Prepričan sem, da bo ta otrok za 
vzgled vsem ostalim, nehote se 
zavedamo, da je to dejanje najlepši 
dokaz družbene samozaščite pri 
najmlajših in srečni smo, da nam je 
skupaj z požarno skupnostjo to 
uspelo delno dokazati. Menim, da 
je Slavkova požrtvovalnost vredna 
vse pohvale." 

Vsi mi pa si želimo, da bi bilo še 
več takšnih Slavkotov! M. Ozmec 

Skupna skrb za vzgojo otrok 
v ptujski občini dela 17 društev 

prijateljev mladine. Program 
socialistične zveze predvideva, da 
bi naj društvo prijateljev mladine 
zaživelo v vsaki krajevni skup
nosti. 

Vsebina dela društva temelji na 
enotni družbeni in družjnski vzgoji 
otrok. Tako se društvo s svojim 
delovanjem zavzema, da se na 
področju skrbi za otroka in druži
no uresničujejo družbenoeko
nomski in politični cilji ter odnosi, 
začrtani v programu Zveze komu
nistov in socialistične zveze delov
nih ljudi. 

Skrb za vzgojo otrok je naša 
skupna skrb. Potrebe, ki smo jih 
nakazali na tem področju, so še 
vedno v razkoraku z možnostmi. 
Društveno delo je začrtano tako, 
da usposablja mladino za sode
lovanje v družbenem življenju. 

Društvo PM Kidričevo je bilo 
ustanovljeno pred enim letom in 
pol. Predsednica društva Nada 
Lejko je povedala, da društvo ne 
deluje samo zase, temveč svoio 

dejavnost dopolnjuje z vključeva
njem ostalih društev in organizacij 
v izpolnjevanje programa dela. 
Skupni uspehi delovanja so raz-

Nada Lejko 
Foto: R 

veseljivi. Oblik sodelovanja je več. 
Program dela je vezan tudi na 

pripravo novoletnega programa, 
takrat se društvo poveže z dejavni
ki iz Apač in Kungote. Druge 
naloge društva so vezane na razna 
predavanja s področja zdravstva, 
izobraževanja staršev in obravna
vajo še ostalo vzgojno problemati
ko. Svoje mesto v programu imajo 
tudi obiski raznih spominskih obe
ležij. 

Povedati moramo, da je tako 
sestava kot izpolnjevanje progra
ma naloga vseh zainteresiranih 
dejavnikov na določenem ob
močju. Tudi organiziranemu pre
življanju prostega časa posvečajo 
pri društvu v Kidričevem potrebno 
skrb. Igrišča ob šoli so vedno pol
na otroške igre. 

Največ, kar si pri društvu želij" 
skupaj z ostahmi dejavniki, 
povedala Nada Lejko, je doseči, 
da bi vsi otroci in mladina imela 
srečno in vedro mladost brez soci
alne in moralne bede. 

M<3 

Preureditev mestnega središča 
Slovenska Bistrica 

v dneh, ko je bil 8, kongres 
ZKS središče dogajanj naše družbe 
so začele v krajevni skupnosti 
Slovenska Bistrica razprave o 
preureditvi mestnega središča 
Slov. Bistrica. 

Medtem ko je projekt in maketa 
predlom nove preureditve mestne
ga sremšča že daljši čas razgrnjen 
v spodnjili prostorih nove banke v 

Slovenski Bistrici, postajajo^ raz-
pave vse širše in tudi bogatejše. V 
njih je značilna raznoUkost staUšč 
in predlogov, ki jih obiskovalci 
vpisujejo v knjigo predlogov in 
pripomb. Večina med -njimi 
obsega konstruktivne in naj
večkrat tudi praktične predloge o 
preureditvi mestnega središča. 
Med drugim predlagajo novo 

lokacijo spomenika NOB, ki s 
preureditvijo mestnega središča ne 
bo mogel več ostati na 
dosedanjem mestu. Poiskati mu 
želijo prostor iz katerega bo bolj 

kot doslej izžarevala revolucio
narna moč NOB. Iz predložene 
makete je razbrali, da naj bi bila 
nova lokacija za spomenik ob 
hotelu „Planina", temu primemo 
pa bi preuredih tudi okolje 
spomenika, saj je sedanje na 
zelenem otoku nepregledno pred
vsem v poletnih mesecih, ko gosto 
obraščeno zelenje spomenik sko

raj v celoti zakriva. 
Skupno z dokončno prometno 

preureditvijo mestnega središča, je 
prestavitev spomenika, naj
pomembnejša poteza, ki jo 
predlaga Zavod za spomeniško 
varstvo iz Maribora. Ta je pripravil 
tudi idejni projekt preureditve 
središča mesta Slov. Bistrica in si 
prizadeva, da bi kljub precejšnjim 
posegom v sedanjost ohranil 
kuhurno zgodovinsko vlogo mest
nega središča. O tem je tekla 
razprava tudi v petek 31. marca, 
ko je KS Slovenska Bistrica, 
skupno z Zavodom za spomeniško 
varstvo Maribor, pripravila javno 
razpravo o preureditvi mestnega 
središča. 

Kljub temu, da danes mesto 
šteje že nekaj tisoč prebivalcev, se 
je te razprave udeležilo komaj 40 
občanov, kar pa ni prava podoba 
zainteresiranosti za preureditev 
mestnega središča, saj knjiga 
pripomb m predlogov daje precej 
ugodnejšo podobo. 

Kljub melemu številu udeležen
cev prve javne razprave pa ta ni 
bila brez koristnih predlogov in 
pnpomb. Razpravo je vodil dipl. 
ing. ar h. Bogdan Rajhenberg iz 
Svoda za spomeniško varstvo iz 
Maribora, prinesla pa je nekatere 
koristne predloge, čeprav je bil 
obstoječi projekt v osnovi 
pohvalno sprejet. Predlagatelj 
idejnega načrta bo skupno z 
občani mesta poskuša! najti 
najugodnejšo rešitev nove preure
ditve mestnega središča Slovenska 
Bistrica. 

Besedilo in shka: 
Viktor Horvat 

Mestno središče s spomenikom in zelenico danes. 
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VMarkovcih16.a|)rila. 

Ili. revija 
tamburašl(ih oricestrov 

občine Ptuj 
Zveza kulturnih organizacij občine Ptuj bo skupaj s prosvetnim 

društvom „Alojz Strafela" iz Markovec pripravila v nedeljo, 16. aprila 3. 
revgo tamburaških orkestrov občine Ptuj. Nastopi tamburašev se bodo 
zvrstili v dvorani zadružnega doma, pričetek revije bo ob 16. uri. 

I^ovost tamburaških orkestrov raste iz leta v leto. Vsakoletne 
revije so ponoven pregled dosežkov tamburašev. Sodelovanje na reviji so 
jrijavili tamburaški orkestri iz Apač, Cirkovc, Gorišnice, Vitomarc in 
*tuja. Tamburaški orkester „Bistrica" iz Rateč pri Skofji Loki bo na 

reviji nastopil kot gost. 
Na reviji bo sodeloval tudi Pihalni orkester prosvetnega društva 

Bikovci. Organizatorja revije vabita vse ljubitelje dobrega igranja, da si 
revijo ogledajo. 

MG 

Ormož 

Vrnitev arhivskega 
gradiva 

Ormož je v času Avstroogrske to 
je pred letom 1918, shranil razno 
arhivsko gradivo v deželni graški 
arhiv. Ta korak je bil razumljiv, 
saj je občina Ormož bila takrat v 
okviru Avstroogrske v deželni 
kronovini Štajerski. Z letom 1918 
je avstroogrska monarhija raz
padla, arhiv pa je ostal. Ob tem je 
danes razumljivo, da se shranjeno 
ormoško gradivo vrne. 

Nesporno je, da občina Ormož 
arhivskega gradiva ni odstopila 
deležnemu arhivu takratne kro-
novine štajerske in ima do tega 
gradiva vso pravico, saj je občina 
pravno veljavna lastnica. Brez ozi
ra na stališče, da bi se gradivo 
moralo vrniti Jugoslaviji že na 
osnovi jugoslovansko-avstrijskega 
arhivskega sporazuma in na osnovi 
splošnih principov o arhivskem i 
gradivu, izjavlja občina Ormož in i 
njeni delegati, da vztrajajo na last
ninski pravici do gradiva. 

O tem so razpravljali tudi v zgo
dovinskem arhivu SR Slovenije, ki 
so predlagali, da skupščina občine 
Ormož sprejme ustrezne izjave o j 
vrnitvi zgodovinskega gradiva iz 
graškega arhiva. 

Delegati vseh zborov občinske 
skupščine so o tem razpravljali in 

sprejeli ustrezne sklepe o vrnitvi 
zgodovinskega gradiva. Sklepe so 
posredovali republiškemu sekre
tariatu za mednarodno sodelova
nje, ki bo na ustrezen način našel z 
deželnim arhivom v Gradcu sku
pen jezik o vrnitvi zgodovinskih 
materialov. 

zk 

POJTE ZA MENOJ! 
Pod gornjim naslovom je moški pevski zbor prosvetnega društva 

Alojz Štrefela Markovci pripravil slavnostni koncert v počastitev 
lOd-letnice Otona Župančiča. 

Pred približno 150 gledalci v kinodvorani Markovci je prejšnji 
ponedeljek, 27. marca 1978 od 1 9 . ^ 1 . ure potekal bogat kuUurni 
program. Po uvodnem govoru predsednice društva, kije v njem poudarila 
pomen velikega pesnika in predstavila nastopajoče, so izmenoma 
nastopali: že omenjeni M E pod vodstvom Janeza Bezjaka v treh točkah 
je zapel po štiri pesmi. Vsaka od teh dvanajstih pesmi je navdušila 
poslušalce, vse od Zdravo, Žabe do zaključne Vinska. Njihovemu vabilu 
so se radi odzvali člani tamburaškega orkestra DPD Svoboda Ptuj. 

Pod temperamentnim vodstvom Franca Hribernika so zaigrali deset 
melodij, od katerih smo posebno zaploskaM skladbam Sofika, Športnik in 
Venček narodnih. Učenci višjih razredov OŠ Markovci pa so med 
glasbenimi točkami ponesli med poslušalce s svojim nastopom zvok 
Zipančičeve pesmi. PripraviU so recital z odlomki njegovih domoljubnih 
pesnitev DUMA in Z vlakom. Za umetniško povezavo vsega programa in 
napoved posameznih točk pa je spretno skrbela Irena Golob, maturantka 
ptujske gimnazije, sicer pa doinačinka iz Markovec. 

V množici prireditev ob Župančičevem jubileju je bil koncert Pojte 
za menoj v Markovcih lep prispevek. 

Slavica Pičerko 

II. revija gledaliških skupin 
občine Ptuj 

z uvodno predstavo prosvetnega 
društva ,,Stane Petrovič" Hajdi-
na, ki bo danes popoldan v ptuj
skem gledališču, se bo pričela II. 
revija gledaliških skupin občine 
Ptuj . Skupaj bo na reviji 
sodelovalo 9 skupin. Predstave se 
bodo zvrstile v času od 13. do 21. 
aprila. Poleg že omenjene skupine 
sodelujejo še dramske skupine iz 
Cirkulan, Kidričevega, .Vitomarc, 
Bukove, Žetal, Grajene, DPD 
,,Svoboda" Ptuj. Kot gost bo na 
reviji sodelovala dramska skupina 
kuhurne skupnosti pri osnovni 
organizaciji sindikata splošne 
bolnišnice dr. Jožeta Potrča Ptuj. 

Vse skupine bodo prejele poseb
no priznanje za sodelovanje na 
reviji. Ugotovitve o posameznih 
predstavah bodo zabeležene v 

analizo, v kateri pa bodo še ocene 
predstav skupin, ki se niso uspele 
uvrstiti na revijo. Vsaki predstavi 
bo sledil strokoven pogovor, na 
katerem bodo podrobno razčlenili 
posamezne nastope. 

MG 

Jutri bo odprta nova 
razstava 

Po razstavi „Slovenski kraji in 
naselja v preteklosti", ki si jo 
zapozneh obiskovalci lahko ogle
dajo še danes, bo jutri, to je v 
petek, 14. aprila ob 18. uri odprta 
že druga razstava, ki jo prav tako 
prireja pokrajinski muzej v Ptuju. 

Tokrat se nam bo predstavila 
skupina osmih likovnih ustvarjal
cev I Z Ljubljane in Maribora, naših 
sodobnikov, ki so izbrah Ptuj za 
svoj prvi skupni nastop. Pri tem 
gre le za polovico čistih 
likovnikov, ostali pa so prav tako 
akademsko šolani, vendar razUč-

nUi poklicev, ukvarjajo pa se tudi s 
slikanjem. Med njimi so: Marin 
Berovič, Janez Kovačič, Goran 
Medak, Vojko Pogačar, zMarjan 
Remec, Tomaž Železnik in edina 
predstavnica nežnega spola Ida 
Brišnik-Remec. 

Razstava bo v paviljonu Dušana 
Kvedra ob Dravi, odprta bo jutri 
ob 18. uri in potem vsak dan od 
11. do 16. ure, po dogovoru pa 
tudi izven tega časa. 

Vljudno vabljeni na otvoritev 
razstave! 

Pokrajinski muzej v Ptuju 

Stovenska Bistrica 

Nadaljevanje revije 
gledaliških skupin 

V okviru prve občinske revije amaterskih gledahških skupin, ki bo 
trajala do 27. aprila, bo danes dopoldne šolsko KUD Makole gostovalo v 
OS Veljka VLahoviča Crešnjevec z igrico Užaljeni medvedek; danes 
popoldne pa bodo s to igrico gostovali še v osnovni šoli Tinje. 

Mladinska sekcija DPD Svoboda Slov. Bistrica bo v nedeljo, 16. 
agrila gostovala v domu kulture v Oplotnici, predstavili se bodo z igro 
„Sel je popotnik skozi atomski vek". Na ta dan bo dramska skupina 
KUD Zg. Polskava v Studenicah z igro „Metež", ki jo je napisal Pero 
Budak. Prav tako v nedeljo bo v domu kulture Leskovec pri Pragerskem 

fostovala dramska skupina KUD Šmartno na Pohorju s Finžgaijevim 
)ivjim lovcem. 

Mladi iz Laporja se bodo vključili v revijo z 
vokalno-instrumentalnim ansamblom ,,Nasip", ki bo gostoval v soboto 
22. aprila v Crešnjevcu. V nedeljo, 24, aprila pa bo dramska skupina iz 
Tinja gostovala v Zg. Polskavi s komedijo Marjana Marinca „Komedija v 
k)medij i", medtem ko bo skupina iz Zg. Polskave ta dan gostovala v 
gasilskem domu Šmartno na Pohorju z igro „Glavni dobitek". 

Sklepna prireditev bo spet v domu kulture v Slovenski Bistrici, na 
praznik OF - 27. aprila, ko bo sto vala dramska skupina KUD „Prežihov 
Voranc" iz Raven na Koroškem in se predstavila z igro „Judenburg". V 
programu prve občinske revije amaterskih gledališkOi sktipin sodelujejo 
tudi kulturne skupine iz 0 0 ZSMS v okviru „Naše besede 78". 

Vsa ta srečanja, kijih organizira interesna kulturna skupnost občine 
Slov, Bistrica, bodo nadaljevali tudi v naslednjih letih. S tem želijo 
spodbuditi k večji dejavnosti kulturno umetniška društva in skupine na 
območju občine, kjer jih že doslej aktivno deluje okoh deset, 

Viktor Horvat 

„Prsanomue pomladi" 
Nekaj prizorov za film s tem 

naslovom je režiser France Štigjic 
posnel tudi pri VeUki Nedelji in v 
Ptuju. Med snemanjem v nekdanji 
grajski žitnici, kjer so prostori 
Vinarskega muzeja, smo ga 
zaprosih za kratek razgovor. Na 
vprašanje, zakaj se je odločil za 
snemanje tega filma je povedal: 

„Te2ko j e reči, zakaj sem se 
odločU. Človek pač razmišlja, 
bere in si predstavlja kako in kaj 
in tema, ki jo je obdelal v 
scenargu že pred leti Franček 
Rudolf mi je dala vtis, da mi nudi 
možnost realizacge nečesar kar mi 
, leži". V bistvu je to ljubezenska 
drama v nekem izjemnem času, v 
času, ki to dramatizacijo še 
stopnjuje, hkrati pa dopušča 
način obdelave na malo fanta
stičen ali pa poetičen načia" 

Kje vse ste snemali prizore za 
film? 

Večino, skoraj tričetrt smo 

posneh na Ljubljanskem barju, 
kjer so postavili vas, tipično za 
Ptujsko po^e iz sredine 18. 
stoletja." 

Marsikje v časopisju se je 
pojavljal izraz ,,prek murska va
sica", kar nasje malo motilo! 

,,To najbrže pomeni neinformi-
ranost, lahko pa tudi neizobraže-
nost tistih, ki so o tem poročaH V 
naših podatkih je bil kraj in čas 
dogajanja zmeraj točno povedaa 
No, ker take vasi seveda pri vas 
več ni, ker so te stare slamnate 
hiše že obdane z vilami antenami, 
ograjami in tako naprej, sem 
moral to vas postaviti na 
Ljubljanskem barju. Tam je bila 
posneta večina fUma, ki se dogaja 
v dveh dneh, v snegu in megli 
Snemanje je bilo kar naporno. 
Snemali smo nadalje v ateljeju -

Prizor enega od zadrgih kadrov, ki so ga posneli prejšnji petek v 
prostorih ptujskega vinardcega muzeja 

Posnetek M. Ozmec 

interierske scene, del fihna pa tudi 
v Veliki Nedelji in tukaj v 
ptujskem gradu. Ta vinska klet je 

prirejena v nekakšen reflektorij. 
Prizor, ki se tukaj dogaja je hkrati 
zadnji pri našem snemanju, sicer 
pa je v začetku filma." 

„Predvidoma bo film prvič 
predvajan na festivalu v Pulju, če 
bo vse v redu z montažo, 
sinhronizacijo in drugim" 

Kakšno usodo pa bo doživela 
vas, ki stoji sedaj na Ljubljanskem 
barju? 

„Res, zaenkrat še stoji Sica: to 
ni vas, v kateri bi se dalo prebivati 
je filmska kulisa — stene so samo 
zunanje." 

Vprašujem zato, ker smo se 
Ptujčani spet prepozno sporaniM, 
da bi morda to vas postavili kje v 
bližini Ptuja in jo potem 
uporabljali v turistične namene? 

„Res je to. Ce bi se ta misel 
pojavila pravočasno, prišla do nas, 
ker moramo priznati na to nismo 
mishli, najmanj že leto dni prej, bi 
se dogovorili za postavitev bo^ 
izpopolnjene vasi ki bi ustrezala 
tudi muzejskim namenom'Posta
vili bijo_ lahko kje tu, na Ptujskem 
po:yu. Žal je sedaj ta priložnost 
zamuj ena." 

Kako pa je potekalo snemanje? 
Se spominjate kakšnega posebnega 
dogodka? 

„Ja, z dogodki je zdaj tako! Jaz 
se trenutno spominjam samo tistih 
nerodnih dogodkov - čakarge na 
vreme, na sneg, meglo, baqanskih 
tal in težav, ki so bile pri filmu. 
Sčasoma bodo te težave pozablje
ne in bodo izstopali drugi 
dogodki kijih pa sedaj še nimam 
pred seboj." 

Kljub temu, daje snemanje pri 
kr^u, film še ni končaa Najbrže 
se vsi Ptujčani strinjajo z menoj, 
če rečem, da si žeUmo v filmu 
videti delček tega kar nam ohranja 
današnji čas iz preteklosti delček 
običajev, ki se jih spomnimo zgolj 
ob pustovanju, pa vendarle vsak 
izmed nas živi s temi običaji in je 
ponosen, da jih, kolikor je 
mogoče, ohranjamo. 

N, D. 

Tudi letos ^^ostujoči" arheologi 
z intenzivnimi arheološkimi 

izkopavanji ki smo jih začeli v 
preteklem letu na območju novih 
stanovanjskih blokov in na 
področju bodočega poslovno 
stanovanjskega centrala ZIHER-
LOVA PLOŠČAD, je prvo 
spomladansko vreme prikhcalo 
tako imenovane areheološke 
lastovke ponovno k delu. V treh 
dneh so se začela izkopavanja v 
katerih s strojnim sondiranjem 
mdaljujemo mrežo lansko letno 
začetih raziskovanj s čimer bo ta 

del Rabelčje vasi popolnoma 
sproščen za nadaljnjo gradnjo. 

Arheologi pričakujejo, da bodo 
tudi na tem območju našli več 
zanimivosti iz naše preteklosti, kar 
bo seveda zalitevalo tudi sistema
tično delo na terenu, ki jih bo po 
vsej verjetnosti angažiralo vse 
poletje. 

S pomočjo ,,gostujočih" arheo
logov smo v preteklem letu 
izredno hitro napredovali pri 
sproščanju terena za gradnjo in 
računajoč na precejšnje izkušnje 

lahko letos pričakujemo, da bo 
delo opravljeno še kvahtetnejše in 
hitreje. 

Trenutno delajo v Rabelčji vasi 
arheologi iz Beograda, ki so bili že 
lansko leto nosilci Izkopavanj na 
tem območju in tako rekoč samo 
nadaljujejo svoje delo na terenu 
nekdanje nekropole iz katere smo 
si lahko že na lanskoletni razstavi 
ogledali vrsto zanimivili pred
metov. 
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UPORNE 

43. nadaljevanje 

Osvobodilni boj leta 1942 
z aretacijami organizatorjev upora in njihovih sodelavcev leta 1941 

je okupator zelo prizadejal osvobodilni boj v Slovenskih goricah. Več 
organizatorjev in njihovih ožjih tovarišev v osvobodilnem bojuje ustrelil j 
Na desetine sodelavcev OF pa je odpeljal v koncentracijska taborišča, j 
Najhujši udarec je doživela organizacija Osvobodilne fronte v Središču in ' 
njegovem slovenskogoriškem zaledju. Hudo je bilo prizadeto tudi 
osvobodilno gibanje v ljutomersko-radgonskem okrožju, v ptujskem 
okrožju pa v slovenskogorlški občmi Juršincl 

Središko osvobodilno gibanje je bilo tako udarjeno, da si je 
opomoglo šele leta 1944. Od oktobra 1941 pa do konca januarja 1942 so 
aretirali okoli 80 upornikov iz središkega in ormoškega območja. Leta 
1942 so jih ustrehli nad dvajset, nad dvigset pa jih je umrlo v taboriščih. 

Leta 1942 sc je osvobodilni boj najbolj razmahnil na 
slovenskogoriškem ozemlju, ki je spadalo pod ptujsko okrožje. Tu so 
člani ptujskega okrožnega komiteja ustanovili partizansko četo. Izražala 
je velik pogum in veliko domovinsko ^ubezen borcev in prebivalcev, ki 
so četi pomagali. Nastop slovenskogoriške čete štejemo med 
najpogumnejšc dejanje v zgodovini osvobodihiega bega v Slovenskiti 

goricah, saj se je četa rodila v času, ko je bila nacistična Nemčija na 
višku svoje moči in je dosegla svoj največji obseg. 

Le s puškami in ročnimi bombami oboroženi slovcnskogoriški 
partizani ki jih je bilo komaj sedem do dvanajst so se uprli sovražniku, 
oboroženemu z najmodernejšim orožjem. Uprli so se na gosto naseljenem 
ozemlju, prepredenem z gostimi prometnimi potmi, na katerem je 
okupator razpredel mrežo ovaduhov; na ozemlju, kjer je primanjkovalo 
velikih gozdov,ki bi nudih partizanom viunejše zavetje. 

Kljub naštetim oviram je opravljala četa pogumno napade na 
sovražnikove postojanke, mu s tem škodovala in ga opozarjala, da ni tod 
zaželen gospodar. 

Toda okupatorju se je posrečilo avgusta 1942 četo izslediti in jo 
uničiti ter zapreti večino njenih sodelavcev. Okrog 50 so jih ustrelili, 
druge pa poslali v taborišče, kja jih je nad dvajset umrlo. V tem letuje 
okupator uničil življenje tudi štirim članom ptujskega okrožnega 
komiteja KP: Jožetu Lacku, Francu Krambergerju, Francu Osojniku in 
Olgi .Megličevl 

Po padcu slovenskogoriške čete se je posrečilo okupatorju udušiti 
osvobodilni boj v Slovenskih goricali, saj je z aretacijami prekinil 
organizacijske vezi os-vobodilnega gibanja in hud(. razredčil vrste 
upornikov. Nove iskre upora so sc vžgale šele spomladi 1943. 

Oglejmo si nekoliko nekatere pomembnejše in zanimivejše dogodke I 
iz osvobodilnega boja v Slovenskih goricah leta 1942! \ 

KURIRKA MILENA BOKŠA-BOŽA SE VRNE IZ LJUBLJANE 
1. decembra 1941 je odšla v Ljubljano kurirka Milena Bokša-Boža,'| 

bivša dijakinja in leta 1941 kurirka OF, kije povezovala organizatorje j 
vstaje v Slovenskih goricah s pokrajinskim komitejem KP v .Mariboru. j 

V Ljubljano je odšla poročat o množičmh aretacijah in streljanju j 
talcev novembra 1941. Zaradi izdaj mariborskih kiirirk sta biU v j 
nevarnosti pokrajinski javki OF pri Krambergerjevih in Cvahtejevih v , 
Ptuju. Kmalu po Božinem odhodu je res padla javka pri Krambergerjevih, 
javka pri inž. Cvahteju na bivši Ljutomerski, sedaj Potrčevi cesti pa je 
bila v nevarnosti zato je mirovala, Lacko je živel v strogi ilegali v 
Slovenskih goricah, zato je bilo njegovo delovanje omejeno. Vinko Megla 
pa se je zadrževal največ v Medžimurju, saj so doma prežali nanj 
orožniki i 

Jokša-Boža, leta 1942 
î cn kurirka pokrajindî ega 
komiteja KPS za Slovenske 
gorice. Doma je bila v 
Koračicah, Tomaž pri Or-
možiL Zaprta je bila od 27. 
januarja do 1. avgusta 1942 

Boža je prestopila nemško-ita
lijansko mejo pri Krškem. V 
Ljub^ano se je pripeljab z 
dolenjskim vlakom. Tuje poiskala 
Toneta Žnidariča, ki je bil član 
pokrajinskega komiteja KP za 
Štajersko. Poročala mu je o 
dogodkih v Slovenskih goricah, 
Mariboru in Ptuju. Žnidarič je 
odpotoval v Ljubljano iz Savinjske 
doline že v prvi polovici 
novembra, zato še ni vedel za smrt 
Kukuja, za Kerenčičevo aretacijo 
in sc za nekatere druge pomembne 
dogodke. 

Januarja 1942 je vodstvo 
slovenskega osvobodilnega boja 
poslalo Toneta Žnidariča-Štefana 
nazaj na Štajersko. Na pot je 
krenil 9. januarja skupaj z bivšim 
.španskim borcem, Mariborčanom 
Rudijem Janhubo in Mileno 
Bokšo-Božo. 

Najprej so se z vlakom peljali v 
Trebnje Ln nato dalje do Sevnice, 
kjCT so prešli mejo in hodili po 
visokem snegu proti Rimskim 
Tophcam ter dalje v Šentjur pri 
Celju. Tu so se oglasili na javki pri 
Kozoletovih. 

Boža je marala nato dalje v Mislinjo na ja\1<o k Čebularjevim nato 
pa v Št, Vid pri Rogaški Slatim, kjer je bil sedež pokrajinskega komiteja 
KP za Štajersko. Sprejel jo jc Tundi. Tako so klicali prijatelji Toneta 
Žnidariča, za katerega vemo, da se je rodil leta 1913 na obronku 
Slovenskih goric - v Novi vasi pri Ptuju. 

Nadaljevanje prihodnjič 
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Obvestilo: 
Radioklub ,,Dušan Kveder-Tomaž" Ptuj obvešča občane, ki žele 

nabaviti ali že imajo UKV sprejemno oddajne postne , da bo 
organiziral seminar za delo na sprejemno oddajnih napravah. 

Po končanem seminarju bodo kandidati opravili izpit, s katerim 
si bodo pridobili pravico za delo oziroma nakup sprejemno oddajne 
UKV postaje do m o č i 2 S Watov. 

Obenem opozarjamo občane, da nihče ne sme imeti kakšnekoli 
radijske postaje brez dovoljer\ja zade lo . 

Prijave sprejemamo v Radioklubu Ptuj, Cučkova ul., štev. 1 in 
sicer: 19. aprila 1978, od 18. do 20. ure. 

Kmetijski kombinat Ptuj, 
TOZD GOZDARSTVO, 

P R O D A J A 
traktor zgibnik, tipa carraro-tigrone 
tropical, letnik izdelave 1974. 

Ogled je možen vsak dan dopoldan na dvori
šču Tehnoservisa na Ormoški cesti v Ptuju. 

Licitacija bo v petek 21. aprila 1978 ob 8. uri 
v TEHNOSERVISU. 

KOMUNALNO PODJETJE PTUJ, 
TOZD CESTE z n. sol. o., 

SPREJME 
delavca za opravljanje naslednjih delovnih nalog: 

1 . d e l o v o d j e 
za nedoločen čas s polnim delovnim časom 

Pogoji za sprejem: 
1. končana delovodska šola gradbene smeri 
2. triletna praksa 
3. odslužen vojaški rok 
4. poskusna doba 60 dni 

2 . s t r o j n i k a 
za nedoločen čas s polnim delovnim časom 

Pogoji za sprejem: 
1. poklicna šola kovinske stroke 
2. izpit za strojnika težke gradbene mehanizacije 
3. triletna praksa 
4. odslužen vojaški rok 
5. poskusna doba 60 dni 

Prošnje pošljite na naslov Komunalnega podjetja Ptuj, TOZD 
ceste z n. sol. o., komisija za medsebojna razmerja. 

O b v e s t i l o 

DES, 
TOZD Elektro Ptuj , 
obvešča prebivalce Slo-
mov, Brezove in druge, 
da je novozgrajena 
transformatorska po
staja in priključni daljno
vod v Brezovcih POD 
NAPETOSTJO. 
Plezanje po jamboru In 
drogovih ter približanje 
delom, ki so pod nape
tostjo je SMRTNO NE
VARNO! 

Občinski o d b o r Rdečegd križa P t u j j e v s o d e l o v a n j u s k r a j e v n o 
o r g a n i z a c i j o Rdečega križa P t u j i n K S R o g o z n i c a 

3. apr i la 1978 
o r g a n i z i r a l a k c i j o , v k a t e r i j e b i l o z b r a n e g a p r e k o 1 3 . 0 0 0 k g p a p i r j a 
in p a p i r n e embalaže 

v akciji so sodelovali mentorji RK in učenci osnovnih šol ter učenci šolskega 
centra za kovinsko stroko V. Vlahovič Ptuj. 

Vsem darovalcem in vsem, ki so pomagali, da je akcija uspela - h v a I al 

Občinski o d b o r Rdečega križa P t u j 

SKUPNOST ZA ZAPOSLOVANJE MARIBOR, 
GREGORČIČEVA ULICA 37 

Odbor za delovna razmerja strokovne službe Skupnosti za 
zaposlovanje Maribor 

OBJAVLJA 
prosta dela in naloge: 

SVETOVALCA ZA POKLICNO USMERJANJE 
IN ZAPOSLOVANJE 
na enoti za zaposlovanje v Ormožu 

Kandidat mora imeti višješolsko izobrazbo pedagoške smeri 
ali višjo šolo družbene ali tehnične smeri s predhodno učitelj
sko izobrazbo. 

SVETOVALCA ZA ZAPOSLOVANJE 
na enoti za zaposlovanje v Ptuju 

Kandidat mora imeti višješolsko izobrazbo'pravne, ekonomske, 
pedagoške, politološke, organizacijske smeri ali višjo šolo za 
socialne delavce. 
Kandidati lahko vložijo ponudbo v 15 dneh od dneva objave 
na Skupnost za zaposlovanje Maribor, Gregorčičeva ulica 37. 

Svečan 
sprejem kurirčkove 

pošte 
z jutrišnjim dnem in naprej do 

19. aprila bodo nosilci kurirčkove 
pošte pionirji ptujske občine. Na 
mostu pri Forminu jo bodo prejeli 
od ormoških pionirjev. 

Povsod bodo nosilce kurirčkove 
pošte svečano pozdravili, še poseb
no slovesno bo na velikih mitingih 
v Juršincih, Cirkulanah in 
Majšperku. 19. aprila bodo ptujski 
pionirji predali kurirčkove pošto 
pionirjem iz občine Šmarje pri Jel
šah. 

MG 

Akcija društva za vars tvo in vzgojo ptic 

Leskovčani najboljši 
Ptujsko društvo za varstvo in 

vzgojo ptic je v tem šolskem letu, 
predvsem pred zimo pripravilo za 
vse osnovne šole v ptujski občini 
posebno tekmovanje. V njem so se 
pionirji pomerili pri urejanju 
ptičnic in krmljenju ptic v 
zimskem času. 

V akcgo varstva in krmljenja 
ptic se je vključilo kar 17 
osnovnih šoL Pionirji so se s 
svojimi mentorji zares izkazah, 
pravi Peter Ljubeč, predsednik 
ptujskega društva za varstvo in 
vzgojo ptic. Res pa je, da so 
nekatere šole imele več pripravlje
nih krmišč, druge manj. 

Člani komisije so akcijo začeli 
že v lanskem letu, na vse šole so 
poslaH poseben vprašalnik. V 
letošnjem letu, koncem zime, pa 
so si tudi sami ogledaU posamezna 
krmišča osnovnih šol. 

Ugotovih so, da je največ 
krmišč pripravik OŠ v Leskovcu. 
Pionirji so skupj^ s svojo 
mentorico Štefko Zagoranski 
pripravih kar 51 krmišč za drobne 
ptiče in eno veliko krmišče za 
fazane. Vsa krmišča so bila redno 

oskrbovana in lepo urejena, zato 
se je komisija odločila, da prejme 
prehodni pcical OŠ v Leskovcu, 
kot najboljša v tekmovanju. 

Pionirji OŠ Bratov Reš v 
Destmiku imajo svoj biološki 
krožek, katerega mentor je 
Jasmina Resnik, učiteljica. Pionirji 
so pripravili 20 lepo urejenih 
krmišč. Delali so jih sami ročno, 
rdzdehli pa so jih okrog šole in po 
domovih. Komisija seje odločila, 
da prejmejo za to posebno 
priznanje m diplomo. 

Iz celotnega poteka akcije je 
bUo razvidno, da so se pionirji 
povsod dobro pripravili, veliko 
podporo pa so imeli pri svojih 
učiteljih in starših. 

S to akcgo je ptujsko društvo za 
varstvo in vzgojo ptic želelo 
pritegniti v svoje vrste čim več 
mladih, kajti sedanja struktura je 
že precej stara. Želja je, da se bi v 
to dmštvo vključilo čim več 
pionirjev in mladincev, da bo 
poštah res dobri gojitelji in 
varovalci narave. 

-OM 

Mladi V KS »Bratje Reš" 
Poleg drugih družbenopolitičnih 

organizacij je v novi krajevni skup
nosti Bratje Reš pričela aktivno d e-
lati tudi osnovna organizacija Zve
ze socialistične mladine. Sestajamo 
in dogovarjamo se po potrebi, žal 
pa imamo enako, kot vse druge 
družbenopolitične organizacije v 
naši KS težave s pomanjkanjem 
ustreznega prostora. Zato smo se 
tudi mladi pridružili iniciativi osta
lih družbenopolitičnih organizacij, 
da bi si zgradili lastni krajevni 
dom. 

Svoje prve aktivnosti smo mladi 
pokazali v pripravah in izvedbi ne
davnih volitev, ob kongresu ZKS 
smo prižgali velik kres, minulo so
boto in nedeljo pa smo organizirah 
akcijo čiščenja okolja. Ob 
Gajzerjevi ulici in potoku, ki teče 
ob robu naselja, smo posekali gr
mičevje in očistili tudi druge od
padke, ki ne sodijo na to mesto. 
Med grmovjem smo ,,natrgali" 

precej pločevinastega ,,cvetja", ki 
sodi v zbiralnico odpadnega železa 
in ne v obcestni jarek. 

Na predvečer 1. maja bomo 
zakurili velik kres. Med akcijo 
čiščenja smo posekali toliko grmi
čevja, da bo plamen zagorel visoko 
in nam prižgal spodbudo za nove 
akcije in delovne zmage v naši novi 
krajevni skupnosti. Delali bomo 
sami in sočasno v tesnem sodelova
nju z drugimi družbenopolitičnimi 
organizacijami. Zavedamo se, daje 
le v slogi moč in napredek naše KS. 

Toliko za prvo poročilo o naših 
aktivnostih. Ob koncu pa še poziv 
krajanom: ,.Očistili smo grmičevje 
in sežgali odpadke in zato ne odla
gajte več smeti na prostor, ki je 
zdaj lepo urejen." Ta poziv smo 
zapisali tudi v imenu predstavnikov 
KS, Zveze komunistov in SZDL, ki 
so nam pomagali pri akciji za naše 
lepše okolje. 

Ida Fras 
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ROKOMET 

Maribor-Velika Nedelja 23:24 
V prijateljski rokometni tekmi v obdobju priprav na spomladanski del 

tekmovanja v mladinski republiški rokometni ligi za mladince je ekipa Ve
like Nedelje v Mariboru premagala ekipo Maribora ki tekmuje v isti ligi. 
Ekipa Velike Nedelje je igrala v postavi: A. Lah, Majcen, Rajšp, Kačičnik, 
Hebar, RoSkar, F. Cvetko, Bratuša, Hrga in D. Cvetko. 

Velika Nedelja-Fužinar 19:26 (10:t2) 
V tekmi 9 kola republiške mladinske rokometne lige vzhodna skupina 

je ekipa RK Velika Nedelja gostovala drugouvrščeno ekipo prvenstva Fu
žinar iz Raven na Koroškem. Domačini so bili enakovredni nasprotniki le v 
prvem polčasu. V drugem so popustili in gostje so zasluženo slavili zmago. 
Tekmo so igrali v postavi: Lah, Vukan, Nečerjevič, Hrga, Cvetko F. He
bar, Kačičnik, Rajšp, Roškar in D. Cvetko. 

Polet-Velika Nedelja 22:20 (9:7) 
V tekmi 10. kola je ekipa RK Velika Nedelja gostovala v Murski So

boti proti domačemu Poletu. Gostje iz Velike Nedelje so bili v tekmi 
enakovreden nasprotnik, vendar so zaradi veliko izključitev igralcev tekmo 
izgubili z minimalno razliko. 

Polet: Cor, Sreš, Kos, Merčnik 7, Pulko 1, Makovec, Vratarič, Kreft 
5, Benko 3, Koželj 1, Borič 5, Potočnik. 

VeUka Nedelja: Lah, Vukan 8, Roškar, Cvetko F., Hebar, Kačičnik 2, 
Rajšp 2, Hrga 6, Cvetko D. 2. 

Dušan Cvetko 

SRL - vzhod: Drava - Vuzenica 39:9(18:2) 
Kanonada v Ptuju 

Igralke RK Drava so v soboto katastrofalno porazile ekipo 
Vuzenice. Tako so ,,popravile" slab vtis po porazu v Velenju. Zanimivo 
je to, da so prvi zadetek na srečanju dosegle gostje. Bolje bi bilo, če ga ne 
bi, saj so drugega dosegle šele pri rezultatu 16:1. 

Zadetke za domače igralke, ki se bodo v soboto v gosteh pomerile s 
Posavjem, so dosegle Halužan in Cerne po 11, ivančič 10, Čuš 5 in 
Kranjc 2 zadetka. Pred okrog 150 gledalci sta srečanje dveh 
neenakovrednih nasprotnikov vodUa Krois in StčJger iz Maribora. 

ŠOLSKA ŠPORTNA DRUŠTVA 
Občinsko prvenstvo v nogometu 

V petek in soboto je bilo v Ptuju občmsko prvenstvo v nogometu za 
pionirje. V petek so na izločilnih srečanjih ekipe dosegle naslednje izide: 
v skupini A: I. Spolenjak - Destrnik 4:1 , T. Znidarič. Destrnik 5:0, T. 
Žnidarič - I. Spolenjak 1:0; v skupini B: Hajdina - Žetale 5:0, F. 
Osojnik Žetale 3:0, F. Osojnik - Hajdina 1:6. V soboto so bili 
rezultati naslednji: za 3. mesto F. Osojnik - I. Spolenjak 2:0, za 1. 
mesto Hajdina - T. Žnidarič 1:0. 

L k. 

OBČINSKA NOGOMETNA LIGA 

Začetek v skupinah B in C 
Moštva v vseh skupinah 

občinske nogometne hge nadalju
jejo s tekmovanjem. V skupini A 
sta bili le dve srečanji. Aluminij je 
na Grajeni premagal domače 
moštvo s 3:1, Hajdina pa na 
svojem igrišču Gorišnico prav tako 
s 3:1. V skupini B so bih doseženi 
naslednji izidi: Kungota -
Dornava 1:1, Apače - Lovrenc 
2:2 in Slovenja vas - Gerečja vas 
2 1 . V prvem kolu v skupini C so 
izidi naslednji: Sela - Zavrč 1:4, 
Bukovci - Tržeč 1:1, Mladmec -
Draženci 3:2 in Varnica -
Leskovec 1:2. 

Pari naslednjega kola: skupina 
A: Skorba - Hajdina, Gorišnica -
Grajena, Aluminij - Kidričevo, 
Drava - Ptuj in Videm -
Markovci; skupina B: Slovenja vas 
- Kungota, Gerečja vas - Stonjci, 
Lovrenc - Dornava; skupina C: 
Varnica - Sela, Leskovec -
Mladinec, Draženci - Bukovci in 
Tržeč - Zavrč. 

V tekmovanju za pokal maršala 

Tita na območju ptujske občine 
so včeraj odigrali prva srečanja. 
Dlnes ob 16. uri pa so na vrsti 
srečanja Apače - Slovenja vas, 
Zavrč - Varnica, Kungota -
Gorišnica in Stonjci - Bukovci. 

L k. 

Cirkovce 

Na krosu 90 tekmovalcev 
TVD Partizan Cirkovce je skupaj z osnovno šolo v nedeljo organiziral 

spomladanski kros za pokal TVD Partizan. Kros, ki postaja v krajevni 
skupnosti Cirkovce tradicionalna oblika tekmovanja in rekreativnega 
udejstvovanja, je bil posvečen 25. obletnici smrti uglednega slovenskega 
in jugoslovanskega revolucionarja Borisa Kidriča. 

Lepo vreme je na kraj tekmovanja privabilo številne tekmovalce in lju
bitelje športa. V šestih disciplinah je v teku čez drn in strn nastopilo 90 
tekmovalcev, ki so bili razvrščeni v posamezne kategorije in se po katego
rijah tudi borili za pokal TVD Partizan Cirkovce. 

Nekaj najvažnejših rezuUatov spomladanskega krosa: Med pionirji do 
4. razreda je zmagal Srečko Frangež, med pionirkami je bila v isti katego
riji najboljša Irena Žunkovič, Jurij Jurtela je zmagal med starejšimi pio

nirji, Bojan Napast pa med mlajšimi, Rozika Pušaver je bila najboljša 
pionirka med mlajšimi pionirkami in Jožica Brodšnajder med starejšimi. 

V najkvalitetnejši disciplini so se za pokal TVD Partizan pomerili sta
rejši mladinci in člani. Zmagal je Maks Klemen, ki je tudi sprejel pokal 
Partizana, drugi je bil Jože Goričan, tretji pa Roman Pernat. §e nasled
nje uvrstitve: 4. Franc Goričan, 5. Branko Frangež, 6. Dolfi Javernik, 7. 
Mirko Strmšek, 8. Zdenko Kodrič, 9. Albin Skrabl, 10. Franc Korošec 
itd. zk 

Srednješolsko prvenstvo v košarki 
športna dvorana Mladika je bila prizorišče 

srednješolskega prvenstva za učenke in učence. Pri 
fantih so nastopile tri ekipe, pri dekletih pa le dve. 
Tudi letos ni bilo predstavnikov srednje kmetflske 
šole. 

Pri učencih smo ,bili priča zanimivim 
košarkarskim dogodkom. Že v_uvodni tekmi sta se 
pomerili ekipi gimnazije in ŠCGU, ki sta pred 
pričetkom prvenstva veljali za favorita. Po 
podaljških je zasluženo slavila ekipa gimnazije in si s 
to zmago praktično zagotovila prvo mesto in naslov 
občinskega prvaka. 

Rezultati učencev: gimnazija: ŠCGU 62:56, gimna-^ 

zi)a:poklicna kovinska šola 60:40; ŠCGU:poklicna 
kovinska šola 41:5 6; 

Vrstni red: Gimnazfla, Poklicna šola, ŠCGU. 
Pri dekletih je bila samo ena tekma. In sicer je v 

srečanju med gimnazijo in ŠCGU slavila ^mnazga in 
tako osvojila naslov občinskega prvaka. Zal smo bili 
priča nešportnemu vedenju nekaterih igralcev, ki so 
k^ težko prebolevali poraz svoje ekipe. Delno ^sta 
bila temu kriva tudi sodnika, ki sta imela različna 
merila in tudi_odločitve niso bile vedno na mestu. 
Organizatorji ŠŠD na ptujski gimnaziji so se tudi 
tokrat zelo potrudili 

Danilo Kl^nšek 

Osnovnošolsko 
pionirsko 

košarkarsko 
prvenstvo 

Rezultati 6 kola 
PIONIRKE: T. Žnidarič — 

Podlehnik 28:24, Dorna
va—Majšperk 27:6, F. Osoj
nik—prost. 

LESTVICA po 6. kolu: 1. F. 
Osojnik 8 točk, 2. Dornava 8 točk, 
3. T. Znidarič 6 točk, 4. Podlehnik 
2 točki in 5. Majšperk O točk. 

PIONIRJI : T. Znidarič — 
Podlehnik 41:21, Dorna
va—Majšperk 32:47 in F. Osoj
nik—Kidričevo 23:55. 

LESTVICA po 6. kolu: 1. 
Kidričevo 12 točk, 2. T. Znidarič 8 
točk, 3. Majšperk 8 točk, 4. 
Dornava 6 točk, 5. Podlehnik 2 
točki in 6. F. Osojnik O točk. 

MG 

STRELSTVO 

Občinsko prvenstvo v 
streljanju z zračno puško 
v n e d e l o 9. aprila 1978 | e bilo 

v Ptuju tekmovanje zâ  občinsko 
prvenstvo s ser^sko zračno puško. 
Tekmovanja, ki je bilo v domu 
JLA,^ se je udeležilo deset 
št iričlanskih ekip. Uspehi so 
naslednji: 

EKIPE: SD Turnišče 1, 1430 
krogov; S D Mercator I, 1385 
krogov; S D Kidričevo, 1370 
krogov; SD Agis, 1345 krogov; SD 
Jože Lacko, 1298 krogov; SD 
Opekar, 1247 krogov- SD Merca
tor II, 1247 krogov-ŠD Turnišče 
11, 1247 krogov; SD Železničar, 
1228 krogov; SD Draženci, 1219 
krogov. 

ČLANSTVO: Štefan Skok, SD 
Turnišče, 369 krogov; Albin 
Vrbnjak, SD Turnišče, ^ 363 
krogov; Kramberger, Kidričevo, 
35 4; Stanko Pulko, SD Turnišče, 
25 4 krogov; Lovrenčič, SD 
Mercator 35 1 krogov; Ivan Hvaleč, 
SD Mercator, 35 1 krogov; Franc 
Simonič, S D Agis 348 krogov; 
Zvonko Hajduk, SD Agis, 347 
krogov; Adolf Hvaleč, SD Merca
tor, 346 krogov; Adolf Mihelač, 
SD Turnišče 344 krogov. 

Pri ženskih ekipah je bila slaba 
udeležba, saj se je tekmovai\ja 
udeležila le ekipa Turnišče, ki je 
k^ub vsemu dosegla odličen 
rezultat 969 krogov. 

Med posameznicami je za
beležila prvo mesto Zdenka 
Matjašič 372 krogov, kar je tudi 
najboljši rezultat v moški ekipi in 
ji veljajo še posebne čestitke. 
Sledijo Kramberger Marjana ( 3 3 8 ) 
SD Kidričevo, Angela Skok SD 
Turnišče (314) in Irena Skok 
(293) obe SD Turnišče. 

Mladinci ekipno: SL Turnišče I, 
1011 krogov; SD Turnišče II 945 
krogov; SD Jože Lacko I 907 
krogov; SD Podlehnik 812 krogov. 

Mladinci posamezno: Egon 
Premožič, SD Podlehnik 352 
krogov; Mirko Veronek, SD 
Turnišče 339 krogov; Tonč i 
Planine SD Turnišče, 336 krogov; 
Stanko Pal, SD Turnišče 336; 
Tonči Cestnik, SD Turnišče 321 
krogov. 

Mladinke so nastopile le 
posamezno in dosegle naslednje 
število krogov Mira Skok (332) , 
Nada Skok (319) in Suzana Wilke 
(318) vse SD Turnišče. Občinsko 
prvenstvo je bilo tudi kvalifikacfla 
za vstop v republiško prvenstvo, ki 
bo v Novi Gorici Od 68 strelcev, 
ki so nastopili na tekmovanju jih 
bo le 11, ki bodo zastopali našo 
občino na republiškem tekmo
vanju 

Ivan Gobec 

SNL: Drava -
Obala 2:1 (1:0) 
Nedeljsko srečanje republiške 

nogometne lige med selekcijama 
Obale in domače Drave je poteka
lo v borbeni in dokaj dinamični 
igri. V začetku prvega dela so 
gostje z enostavnimi in hitrimi 
kombinacijami prihajali pred vrata 
Drave, kjer so jih domači 
zaustavljali s prekrški, ki jih je vi
del samo sodnik Koželj iz Ljublja
ne. S svojimi velikokrat 
nerazumljivimi odločitvami je 
povzročal razburjenje med igralci 
in gledalci. Gledalcev se je ob igri
šču zbralo okrog 200. Nogometaši 
Drave so v prvem delu velikokrat 
ostali v dobro nastavljenih 
nedovoljenih položajih, v večini 
primerov po lastni krivdi. Igra je 
bila v tem delu, če gledamo po 
priložnostih, dokaj enakovredna. 
V 22. minuti je Hvaleč po veliki 
napaki gostujoče obrambe, 
prestregel je vrnjeno žogo vratar
ju, povedel domače v vodstvo. Do 
konca je bilo na obeh straneh še 
nekaj priložnosti, vendar se rezul
tat ni menjal. 

Borbenost odločila zmagovalca 
v začetku drugega dela so 

domači igralci zaigrali borbeno in 
z veliko želje za zmago. Po nekaj 
minutah igre je Mesaric povišal na 
2:0 po idealni podaji Hvalca. Po 
tem zadetku so gostje počasi 
prevzemali pobudo, odprli igro in 
priložnosti so se vrstile kot na 
tekočem traku na obeh straneh. V 
drugem delu drugega polčasa so 
gostje popolnoma gospodarili na 
igrišču ter si pripravili vrsto zrelih 
priložnosti. Eno izmed teh je deset 
minut pred koncem izkoristil 
Sukljan in znižal rezultat. Do kon
ca smo gledali grčevito obrambo 
domačih in nenehne napade gos
tov. Vendar so igralci Drave z 
borbeno igro uspeli in zmagali. Pri 

domačih sta se najbolj izkazala 
vratar Simonič in Hvaleč ter brani
lec Verdenik. Moramo pa pohvaliti 
tudi ostale igralce ter seveda goste, 
ki so bili domačim popolnoma 
enakovredni, vendar v zaključkih 
premalo zbrani in borbeni. 

Ob koncu srečanja so gledalci 
obe moštvi nagradili s ploskanjem, 
kar v Ptuju že dolgo nismo slišali. 

V predtekmi so mladinci Drave 
v srečanju vzhodne skupine 
republiške lige po izrazito boljši 
igri v drugem delu z dvema 
zadetkoma Hofmana, ter po enega 
Ivanuše in Hamerška premagali 
Šmartno s 4:0. 

1. kotar 

Velika Nedelja 

Znova zaživelo delo v SD 
Po precej dolgem molku je znova začela aktivno delovati strelska 

družina Velika Nedelja. Pred dnevi je SD imela občni zbor na katerem so 
člani društva izbrali novo vodstvo, sprejeli plan dela in si prizadevali v 
največji meri za uspešno delovanje društva v prihodnjih letih. 

Dušan Cvetko 

Ob začetku sezone v motokrosu 
Motokrosisti AMD Ptuj so v 

pretekh sezoni dosegh lepe 
uvrstitve tako med posamezniki 
kot ekipa, saj so osvojih Trofejo 
Jugoslavije. Kako so pripravljeni 
in s kakšnimi željami začenjajo 
novo tekmovalno sezono, smo se 
pogovarjah z znanim jugoslovan
skim tekmovalcem Petrom Šegulo, 
O pripravah nam je povedal: 

„Ker je v motokrosu zelo 
pomembna fizična pripravljenost, 
smo se vsi tekmovalci AMD Ptuj 

pipravljah tudi v telovadnici in to 
enkrat tedensko. Naša sekcija seje 
pomladila in številčno povečala. 
Tako bo letos prvič tekmovalo 
šest motokrosistov v kategoriji do 
50 kubičnih centimetrov. V 
pretekli sezoni v tej kategoriji 
nismo imeli predstavnika, vendar 
smo vseeno"̂  osvojili Trofejo 
Jugoslavije kot ekipa. Upamo, da 

bo tako tudi v tej sezoni, ko bo 
barve AMD Ptuj branilo 17 
motokrosistov in sicer v najmoč
nejši kategoriji 250 ccm v obeh 
ligah 5, v kategoriji do 125 ccm 6 
in v najmanjši kategoriji 50 ccm 
šest tekmovalcev." 

- V pripravah je pomembno 
tudi preskušanje motorjev in 
seveda trening na stezi. Znano pa 
je, da v Ptuju nimamo steze za 
motokros. Kako se potem 
pripravljate po tej plati? 

»Tekmovalne steze res nimamo, 
vendar pa je zanimanje za to vrsto 
moto športa veliko. Kljub temu, 
da z motorjem za motokros lahko 
voziš in treniraš povsod, so težave, 
saj ti vsak lastnik zemljišča lahko 
to prepove. Našli smo si prostor 
ob kanalu v Slovenji vasi, vendar 
dovoljenja nimamo. Prizadevamo 
si, da bi pridobili poligon na desni 

Marjan Frangež med dirko v Zaboku 
- foto B. Rode 

strani Drave nižje železniškega 
mostu v Ptuju, kjer sedaj vadimo. 
Steza je dokaj v redu, vendar 
tekmovanj ne moremo organizi
rati, saj dirke za državno 
prvenstvo zahtevajo še dodatne 
prostore za tekmovalce in 
gledalce. Teh pa ob tem pohgonu 
n I " 

- Na katerili tekmovanjih boste 
motokrosisti AMD Ptuj nastopili v 
letošnji sezoni? 

„Dirk za državno prvenstvo bo v 
kategoriji 250 ccm osem in v 
kategoriji 125 ccm sedem. Zraven 
tega bo pri nas še 9 mednarodnih 
tekmovanj in dve dirki za 
svetovno prvenstvo in sicer v 
Orehovi vasi in Tržiču. Tekmoval
ci, ki imamo mednarodno Ucenco, 
moramo na teh tekmovanjih 
nastopiti. To nam je pogoj za 
nastope zunaj naših meja. V 
preteklem letu sem se udeležil 
dveh dirk za svetovno prvenstvo in 
sicer na Švedskem tn Fin.skem. 

letos nameravam nastopiti na 
dirkah za svetovno prvenstvo v 
Nemški demokratični republiki. 
Švedski, Finski in Sovjetski 
zvezi" 

- Kaj je potrebno za uspešne 
nastope na dirkah in zakaj vas je 
nctokros tako pritegnil? 

„Zraven zanesljivega stroja 
rajveč pomeni dobra fizična 
pripravljenost, saj na dirki vozimo 
iO minut in še dva kroga, motor v 
moji kategoriji, torej 250 ccm, 
Ima 38 konjskih moči ter ga je 
potrebno čez celo dirko obvladati. 
To pa ni mogoče, če tekmovalec 
ni dobro telesno pripravljen. Ali je 
bolje voziti na blatni, mokri ah 
suhi stezi? Sam najraje vozim na 
mokri stezL, no blato nas ovira. 

vendar so stroji že tako 
izpopolnjeni in dovolj močni, da 
smo tem težavam kos. Kako pa se 
tekmovalec počuti, če celo dirko 
vozi na prašni stezi, pa si lahko 
predstavljate. Motokros me veseh, 
privlači me s svojimi posebnostmi. 

Motor lahko dobro izkoristim v 
vseh letnih časih, saj ga lahko 
pozimi priredim celo za tekmo
vanja na ledu." 

S Petrom Šegulo sva se še dolgo 
pgovarjala o motokrosu, o 
strojili, pogojih za tekmovanja, 
izkušnjah, ki si jih tekmovalci 
pridobijo na dirkah za svetovno 
prvenstvo. Besed ni zmanjkalo, saj 
je Peter prijeten sogovornik kot so 
tudi ostah fantje iz ekipe AMD 
Ptuj. ZažeUmo jim veliko uspehov 
v novi sezoni! 

L kotar 

Peter Šegula po dirki 
- fo to B. Rode 

ŠAH 

Finalni šahovski turnir 
za pokal Maršala Tita 

bo v Ptuju 
šahovska zveza Slovenije je 

zaupala Šahovskemu društvu ,,Iz
bira" Ptuj organizacijo finalnega 
šahovskega turnirja za pokal mar
šala Tita na območju Slovenije na 
katerem bo nastopilo 16 najboljših 
slovenskih ekip. Pokrovitelj 
tekmovanja, ki bo v času od 21. 
do 23. aprila v grajski restavraciji 
v Ptuju, je trgovsko podjetje ,,Iz
bira" Ptuj. 

Na tekmovanju bodo nastopile 
štiričlanske ekipe slovenskih zvez
nih ligašev ZŠK Maribor, Domžale 
in Lesce, prvo in drugouvršč'ni 
ekipi slovenske šahovske lige 
,,Iskra" Ljubljana in ,,Izbira" 
Ptuj, deset regionalnih prvakov in 
drugouvrščene ekipa regije, v kate
ri bo predtekmovanje najbolj 
množično. Dve prvouvrščeni ekipi 
si pridobita pravico nastopa na 
zveznem finalnem tekmovanju. 

V posameznih ekipah bodo 

nastopili najboljši slovenski šahisti 
(Parma, Planine Barlje, Musil, 
Puc itd.), za domačine pa bodo 
nastopili Podkrajšek, Bohak, 
Polajžer, Majcenovič in Škarja. 
Glavni sodnik tekmovanja bo 
mednarodni šahovski sodnik Fran-
ček Brglez iz Ljubljane, nje
govi pomočniki pa republiški 
šahovski sodnik Milan Seruga in 
klubska šahovska sodnika Ferdo 
Zupančič in Jože Dajnko. 

Organizacijski odbor na čelu s 
predsednikom Šahovskega društva 
,,Izbira" Ptuj si prizadeva, da bo 
osrednja šahovska prireditev v SR 
Sloveniji vzorno organizirana, da 
bodo slovenski šahisti imeli lepe 
spomine na bivanje v Ptuju in da 
bodo domači šahovski organiza
torji upravičili zaupanje Šahovske 
zveze Slovenije in pokrovitelja. 

-bj-

Uspeh Danila Polajžerja 
Mladi ptujski mojstrski kandidat Danilo Polajžer je uspešno nastopil 

na odprtem mednarodnem šahovskem prvenstvu Srbije v Vrnjački banji. 
Na turnirju je nastopilo 234 tekmovalcev iz vseh republik in inozemstva, 
med njimi tudi mnoga znana imena jugoslovanskega šaha, je dosegel štiri 
zmage, šest remijev in en poraz, se uvrstil med prvo trideseterico in bil 
najbolje uvrščeni slovenski igralec na tekmovanju. 

-bj-
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Svet za medsebojna razmerja KMETIJSKEGA KOM
BINATA PTUJ, TOZD PTUJSKE TOPLICE, 
razglaša 
naslednja prosta dela in naloge: 

I. DELA IN NALOGE ZA NEDOLOČEN ČAS: 

1. ADMINISTRATORJA 
Pogoj: poklicna administrativna šola in eno leto 
delovnih izkušenj; 

2. EKONOMISTA 
za opravljanje komercialnih in sekretarskih 
poslov 
Pogoj: dokončana višja ekonomsko komercialna 
šola, znanje nemškega jezika in nekaj delovnih 
izkušenj; 

3. NATAKARJA 
Pogoj: poklicna gostinska šola, znanje nemškega 
jezika in eno leto delovnih izkušenj; 

4. POMiVALKO 
za pomivanje posode in opravljanje drugih 
pomožnih kuhinjskih opravil 

Za vsa dela in naloge od zap. št. 1 do 4 je kot pose
ben pogoj predvideno poskusno delo in to 2 meseca 
za delo pod zap. št. 2 in en mesec za dela pod zap. št. 
I, 3 in 4. 

I I . DELA IN NALOGE ZA DOLOČEN ČAS: 

1. t r i delavce za opravljanje del na parkirišču 
(kasiranje in čuvanje motorn ih vozil) 
Pogoj: dokončana osemletka. 

2. dva delavca za opravljanje redarskih poslov, 
kont ro lo vstopnic v kopališče in za kolporter-
ska dela 
Pogoj: dokončana osemletka. 

3. dva delavca za čiščenje kopal iških prostorov, 
bazenov in okol ice 

4. dva delavca za opravljanje blagajniških poslov 
Pogoj: poklicna šola za prodajalce. 

5. delavca za opravljanje blagajniških poslov 
(v soboto in nedeljo) s krajšim delovnim ča
som 12 — 14 ur tedensko 
Pogoj: poklicna šola za prodajalce. 

6. štir i garderoberje in to dva za zunanje bazene 
in dva za notranje bazene 
Pogoj: poklicna šola za prodajalce. 

7. delavca za opravljanje vseh potrebnih del na 
igriščih (urejanje, vzdrževanje, kasiranje itd.) 
Pogoj: dokončana osemletka. 

8. delavca za opravljanje raznih del (nakladanje, 
razkladanje, čiščenje in podobna dela) 

9. enajst natakarjev 
Pogoj: poklicna gostinska šola ali izpit za PK go
stinskega delavca. 

10. kuharja 
Pogoj: izpit za PK kuharja. 

11. pomivalko za pomivanje posode in opravlja
nje drugih pomožnih kuhinjskih opravil 

Dela in naloge za zap. št. 1 do 11 so za določen čas 
in to za čas letne kopalne sezone t. j . predvidoma 
od 1. junija 1978 do 31. septembra 1978. 
Pismene vloge z navedbo dosedanjih zaposlitev pošlji
te na naslov: Kmetijski kombinat Ptuj, TOZD Ptujske 
toplice, najpozneje do 25. aprila 1978. 

Na osnovi 44. in 45. člena statuta temeljne organizacge združenega 
dela Reševalna služba in po sklepu zbora delavcev TOZD objavljamo 

RAZPIS 
prostih del in nalog 

VODJE TOZD REŠEVALNA SLUŽBA PTUJ. 

Pogoji; 
- imeti mora izpit za voznika motornih vozil ,,D" kategorge ali 

vozniški izpit „ C " kategorije z 10 letnimi delovnimi izkušnjami 
kot voznik motornih vozil „ C " kat^orge. 

- imeti mora spričevalo o končani poklicni srednji šoli kovinske ali 
mehanikarske stroke. 

- imeti mora opravljen 80 urni tečaj prve pomoči z izpitom. 
- imeti mora organizacgske sposobnosti in moralno politične 

kvalitete ter ugodno oceno o njegovih dosedanjih delovnih 
uspehih. 

- poleg navedenih pogojev mora kandidat izpolnjevati z zakonom 
določene splošne pogoje. 

Razpis traja 15 dni od dneva objave. 

Vloge s potrebnmii dokazili sprejema razpisna komisija TOZD 
Reševalna služba Ptuj. 

Komisga za razpis del in delovnih nalog vodje TOZD v Reševalni 
službi Ptuj bo o izbiri in imenovanju obvestila vse kandidate v icku 
30 dni od poteka razpisnega roka. 

MLADINSKA KNJIGA LJUBLJANA 
TOZD TRGOVINA, 
POSLOVNA ENOTA CELJE, 
trgovina na veliko, C e l j e , Stanetova 3, 

o b j a v l j a 
po sklepu odbora za delovna razmerja prosta dela in naloge 

PRODAJALKE s prakso 
— po možnosti papirniške stroke 
— poskusno delo 2 meseca 

Za objavljena dela in naloge velja delo za nedoločen čas. 

Kandidati naj pošljejo prijave v 15 dneh po objavi na naslov: 
Mladinska knjiga, TOZD trgovina Celje, Stanetova 3. 

mali ogla$i 
mODAM nedograjeno že vseljivo 
hišo na Hajdini. Naslov v upravi. 
POCENI PRODAM avto VW -
1200, starejši letnik. Janko Čuš, 
Dornava 59. 

PRODAM Fiat 750, registriran do 
marca 1979. Naslov v upravi ah 
tel : 77481 , interna 8. 

PRODAM Škodo 1000 MB v 
voznem stanju, potrebna nova 
školjka, tudi po delih. Naslov v 
upravi. 

UGODNO PRODAM črno-beh 
televizor. Ogled in poskus vsako 
popoldan. Juhj Gjurasek,* Cesta 
Olge Meghč 1, Vičava. 

PRODAM nesnice stare 12 
tednov, pasme HISEKS v manjšem 
ali večjem številu, vsak dan pri 
Jožetu Soršak, Podlože 1, p. 
Ptuj ska gora. 

KEMIČNA ČISTILNICA DIM
NIK OBVEŠČA STRANKE, da 
ima svojo zbiralnico oblačil v 
Ptuju na Zagrebški cesti, odprto 
ob ponedeljkih, sredah in petkih 
od 8 - 15. ure. Cenjenim 
strankam se priporočajo s hitrimi 
in kvalitetnimi uslugami. 

Pokrajinski muzej Ptuj, Muzejski 
trg 1 razpisuje delovno mesto 
kvalificiranega delavca za vzdrže
vanje muzejskih prostorov za 
nedoločen čas. Pogoj: kvahficiran 
vodovodni instalater z znanjem 
varjenja in raznega montažnega 
cfela. Prošnje z dokazili pošljite 
upravi muzeja. Razpis velja 15 din 
od objave. 

5. aprila je bila na avtobusni 
postaji izgubljena moška ročna 
torbica, v kateri so bUi osebni 
dokumenti - spričevaU strojniške
ga izpita, končane osemletke, 
rojstni list, delovna knjižica in 
zdravstvena izkaznica ter dežnik. 
Poštenega najditelja prosim, da jo 
proti lepi nagradi vrne na naslov. 
Sefan Polančec, Macelj 47, p. 
Džurmanec. 

UGODNO PRODAM Ami 8, 
letnik 1972, tehnično pregledan 
7. 4. 1978. Zvonko Masten, Med 
vrti 7, Ptuj, tel: 77-023. 

PRODAM dva raztegljiva kavča in 
štiri stole za sobo. Maks Žuran, 
Cafikarjeva 5, Ptuj. 

PRODAM manjši dvobrazdni plug 
in novo križno brano - ježa, ki se 
priključi direktno na piug. 
Vprašajte v Šikolah 67. 

PRODAM globok otroški voziček 
in zibelko. Kmetec, Zabovci 
88/A. 

PRODAM posestvo z gospodar
skim poslopjem 2,5 ha vseh 
kuUur, zraven tudi hišo, primerno 
za vikend. Bolfenk in Marija 
MurŠec, Trnovska vas 

UGODNO PRODAM nov moped 
4-brzinec. Slavko Majcen, Zabovci 
52. 

Mlad par nujno išče sobo, vzame v 
podnajem tudi manjše stanovanje 
ali hišo. Naslov v upravi. 

PRODAM kuhinjsko opremo, 
štedibiik 2 P, 2 E in bojler v 
odhčnem stanju. Mrgole, Ob 
Grajeni 6. 

kino 
Č E T R T E K , 13. aprila: D I N G I S -

K A N ang. barv. film, ob 18. in 20. 
uri; P E T E K , 14. aprila: B E L -
M O N D O V E L I Č A S T N I fr. barv. 
film, ob 18. in ob 20. uri; S O B O 
T A , 15. aprila: V S O T E S K I N E -
V A D E am. barv. film ob 18. in ob 
20.; N E D E L J A , 16. aprila: matine
ja ob 10. uri dom. barv. fdm 
M I R K O IN S L A V K O , ob 16., 18., 
20. uri bo V S O T E S K I N E V A D E 
am. barv. film; T O R E K , 19. aprila: 
M A R Š N A D R I N I dom. barv., ob 
18. in ob 20. uri; S R E D A , 19. apri
la: J I M M Y S E P R I B L I Ž U J E 
M A V R I C I z. nem. barv. film ob 
18. in ob 20. uri; Č E T R T E K . 20. 
aprila: T O S O G A D I slov. barv. 
komedija ob IS.m pb.2P, uri^ 

Dežurstvo 
prehrambenih 
trgovin 
SOBOTA, 
15. APRILA 1978: 

PRODAJALNA 
KOLONIALE 
Mercator Panonija Ptuj 

SOBOTA, 
22. APRILA 1978: 

PRODAJALNA 
MARKET 
Mercator Panonija Ptuj 

IZ VIDMA, 
30. marca 1978: 

.Mirko Vavpotič, Lancova vas 
48; Danilo Vavpotič, Lancova vas 
48; Alcgz Krajnc, V. Vamica 84; 
Jurg Golob, Pobrežje 143; Vinko 
Kmetec, Ljubstava 32; Branko 
Duh, Ljubstava 31; Danilo 
Milošič, Drav. vrh 29; Lovro 
Žgavc, Lancova vas 47; Janez 
Šeruga, Dravski vrh 48; Jože Fajt, 
Dravski vrh 40; Marija Štmcl, 
Videm 57; Antonga Hvaleč, 
Dravinjski \Th 32; Mirko Vavpo
tič, Lancova vas 48; Vinko 
Koletnik, Videm 16- Franc 
Gabrovec, Šturmovec 7; Lizika 
Fajt, Dravski vrh 40; Franc Skck, 
Šturmovec 10; Marjana Ciglar, 
Videm 49; Stanislav Hvaleč, 
Majski vrh 46; Ivan Ropič, Videm 
14- Lizika Ropič, Videm 30; 
Milan Hvaleč, Drav. vrh 32; Jože 
Čeh, Videm 67; Bojan Murko, 
Pobrežje 17; Neža Šimenko, 
Pobrežje 7; Olga Lukman, Jurovci 
5/a; Zvonko Ulaea, Videm 57. 

POSAMEZNIKI, 
marec 1978: 

Irena Rampre, Prešernova 27: 
Ana Kunstek, Ormoška 1; Franc 
Koražija, Brunšvijz 49: Pavao 

Živkovič, Prešernova 29; Milan 
Petek, Tmiče 37 Starše; Marica 
Zupanič, Mlinska 10; Ivan Pisar, 
Moskanjci 18; Bruno Krajnc, Nova 
vas 75; Vinko Zemljič, Ahacijeva 
12; Franjo Bezjak, Kidričevo 35; 
Otmar Koser, Ipavčeva 17 
Maribor; Ivan Medved, Tmiče 61 
Starše; Jože Majerič, Sovjak 4; 
Milan Kelc, Starošinci l /a ; Jože 
Kolarič, Kettejeva 3; Ignac Rašl, 
Žabjak 26; Marica Belšak, Trg 
mlad. brigad. 4; Jože Ilec, 
Potrčeva 28; Jožica Hadler, 
Potrčeva 50; Martin Kramar, 
Pavlovci 18; Janez Brumen, Ločki 
vrh 30; Stanko Čavič, Ljutomer
ska 10; Drago Sedmak, Kvedrova 
4 Ptuj; Boris Čemezl, Hercegova 
7- Mirko Lukner, Flt^eričeva 6; 
Milan Vodušek, Pobrežje 121/a; 
Jože Gabrijan, Brunšvig 27; Anton 
Emeršič, Pobrežje 42; Vlado 
Kmetec, Vareja 5; Franc Duh, 
Kicar 144;, Mirko Šegula, Ben-
kova 15; Ludvik Petek, Kidričevo 
16; Nikola Strašek, Panonska 5; 
Janko Muiko, Rabeljčja vas 17; 
Ivan PavUnič, Hardek 23; Jože 
Kmetec, Strmec 59; Dr. Irena 
Maračič, Draženska cesta 19; 
Adelo Maračič, Draženska c. 19; 
Dušan Majcen, Brunšvig 37; Milan 
Marinič, Pobrežje 31; Marija Jus, 
Žetale 19. 

V naših poslovalnicah 

GRAMAT, Rogozniška 4, Ptuj 
BREG, Zadružni trg 11, Ptuj 
KURIVO, Kidričevo 

d o b i t e : 
— gradbeni material 
— rezan les 
— stavbno pohištvo 
— keramiko 

Priporočamo se ter pričakujemo vaš obiski 

INDUSTRIJA 
GRADBENEGA 
MATERIALA 
D 
„ G R A D N J A " 
Ž A L E C 

Industrija gradbenega 
materiala 

GRADNJA" 
Ž A L E C 

probleme današnjega časa 
ONESNAŽEVANJE OKOLJA 
ENERGETSKO KRIZO 
VARČEVANJE 

REŠUJEJO 

Schiedel — YU — Dimniki 
Schiedel - YU - ZRAČNIKI 
Schiedel - YU - OBLOŽNI ELEMENT 
Schiedel - YU - ODPRTI KAMINI 
MONTAŽNE TROPREKATNE GREZNICE 
STIBO termoblok 
STATIK montažni stropovi 

NAŠ PROIZVODNI PROGRAM 

SCHIEDEL - YU - DIMNIK je troplasten dimnik, porabi do 40 % manj 
goriva, ne onesnažuje ozračja. Ker je okrogel, daje boljši vlek in je enostaven 
za čiščenje. Njegov samotni vložek je odporen proti kislinam, varen pred 
zasajevanjem in toplotno obstojen. Schiedel dimnik je montažni dimnik, zato 
cenen pri postavitvi. 
SCHIEDEL — YU — ZRAČNIKI v elementu z dimnikom ali posebej skrbijo za 
vedno čist zrak v bivalnih prostorih. 
SCHIEDEL — YU — toplotno izolacijski obložni elementi za zaključni cel 
dimnika nad streho s pred fabriciranimi klinker oblogami. 
SCHIEDEL - YU - ODPRTI KAMINI so novost na na^em tržišču. Z njimi si 
olepšate stanovanje in omogočite prijetno in estetsko gretje. 
MONTAŽNE TROPREKATNE GREZNICE so prav tako novost na našem 
tržišču. Poenostavijo in pocenijo gradnjo, odgovarjajo sanjtarnim predpisom 
in JUS normam glede števila oseb v gospodinjstvu. 
STIBO TERMOBLOK je betonski blok s posebnim styropornim vložkom. S 
tem se doseže optimalna toplotna izolacija. Ustvarite si stalno varčevanje 
energije, zato gradite tudi vi s STIBO BLOKOM. 
STATIK MONTAŽNI STROP opečne ali betonske izdelave zmanjša stroške, 
poenostavi montažo. 

PROIZVAJAMO, PRODAJAMO IN MONTIRAMO 

industri ja gradbenega materiala GRADNJA Žalec, Aškerčeva 4, 
telefon št. 063 710-740, 710-741, 710-719, 710-773 
Enota: Proizvodnja in prodaja gradbenih materialov Latkova vas pri 
Preboldu, te l . 063 722-027, 722-078 

NAŠE PROIZVODE LAHKO KUPITE V VSEH PRODAJALNAH 
GRADBENEGA MATERIALA! 



Praznik KS Ivanjkovci 

Danes več kulturnih 
in športnih prireditev 
Ivanjkovčani se s praznovanjem krajevnega praznika spomnijo na 13. 

april 1933, ko so v Veličanah padli Štirje partizanski aktivisti. Na takratni 
Zmazkovi domačiji so bili borci Marija Filipič iz Vogričevec, Anton Pe-
trena iz Zerovincev, Anton Sunčič iz Borec in Avgust Zmazek iz Zerovin-
cev. 

,,Nemci so k domačiji prišli popoldne," pripoveduje soseda, Marija 
Bratuša, ki se še dobro spomni usodnih strelov, ..kopali smo v vinogradu, 
ko se je zaslišalo močno streljanje. Takrat ie Ignacu Zmazku uspelo 
pobegnili, drugim partizanom takšna usoda ni bila naklonjena. Partizane 
so nemški policisti pobili in jih pokopali na Svetinjah. Najbrž je bila tod 
postojanka, morebiti so se partizani pripravljah na kakšno akcijo ali pa 
.so po bojih počivali." 

Domačga na Veličanah, Iger so padli štirje partizani foto: zk 

Tako tudi 13. april pom.eni spomin na padle partizane in je zato tudi 
krajevni praznik krajevne skupnosti. Tudi letos ga bodo kulturno 
proslavili. Najprej bo nastopila godba na pihala iz Središča, ob deveti uri 
bo slavnostna seja zbora delegatov in podelitev letošnjih priznanj 
najprizadevnejšim krajanom in društvom. Po slavnostnem govoru bo tudi 
bogat kulturni program, v katerem bodo nastopili mladi recitatorji, učen
ci osnovne šole Runeč in Ivanjkovci ter člani prosvetnega društva. 
Popoldne se bo slavje nadaljevalo še na športnem polju. 

Kot so nam povedali nekateri krajani, je upati, da bo prihodnji 
krajevni praznik tudi praznik kakšne nove delovne zmage. Morda bodo 
na krajevni praznik odprli novo šolo, morda asfaltirano cesto pred 
sedežem krajevne skupnosti, tudi na vodovod bi bilo potrebno misliti, 
kajti v krajevni skupnosti Ivanjkovci še vedno nimajo zdrave pitne vode v 
12-stanovanjskem bloku, v gasilski garaži, gostilni in v ambulanti zdrav
stvenega doma. Prav gotovo bi ti delovni uspehi še najbolj sodili v okvir 
praznovanja krajevnega praznika krajevne skupnosti Ivanjkovci. Tudi to 
še pride na vrsto, so nam zatrdili v Ivanjkovcih. zk 

SLIKARSKO S R E Č A N J E V D E S T R N I K U 
V soboto, 8. aprila je v Destrniku 

potekalo enodnevno slikarsko sre
čanje, ki so ga pripravih krajani 
Destrnika skupaj z odborom, za li
kovno dejavnost pri zvezi kulturnih 

Slikarji ob sprejemu v OŠ Destrnik 

organizacij občine Maribor. Kraja
ni Destrnika so slikarjem pripravili 
toplo dobrodošlico v prostorih os
novne šole, kjer jih je pozdravil Bo
rut Predan, ravnatelj šole in pred
sednik KK SZDL Destrnik. 

V imenu slikarjev, umetnikov in 

profesorjev se je za topel sprejem 
zahvalil slikar Ervin Kralj, pred
sednik odbora za likovno dejavnost 
pri zvezi kulturnih organizacij ob
čine Maribor ter povdaril, da to 

srečanje ni prvo in ne zadnje, ker v 
odboru za likovno dejavnost so si 
zastavili program dela. vanj so 
vključili tudi eno in dvodnevna sli
karska srečanja, ki naj bi bila pred
vsem ob sobotah in nedeljah. Sre
čanje v Destrniku je že šesto zapo

red, čeprav je že skoraj 10-letna 
tradicija sodelovanja krajanov De
strnika s slikarji amaterji. 

Na sobotnem srečanju je bila 
najmočneje zastopana likovna sek
cija pri kulturnoumetniškem dru
štvu Angel Besednjak iz Maribora, 
med njihovimi mentorji pa sta bila 
tudi profesor Bojan Golija, 
akademski slikar in predstavnik ka
tedre za likovno dejavnost pri 
pedagoški akademiji v Mariboru 
ter slikar Tošo Primožič, tudi član 
društva likovnih umetnikov. 

Kljub hladnemu vremenu so v 
soboto slikarji vztrajali ob svojih 
motivih in v dogovoru s krajani De
strnika bodo ob njihovem krajev
nem prazniku 6. junija pripravili 
razstavo teh del, nekatera pa jim 
bodo tudi podarili v trajno last. 

Akademski slikar Bojan Golija 
je ob tem povedal: 

^,Tako srečanje je po mojem ena 
izmed najidealnejših oblik. Gre za 
čudovito neposredno likovno in 
tudi umetniško vzgojo, kjer se mla
di avtorji — likovniki srečujejo v 
naravi, so v neposrednem kontaktu 
z naravo in domačimi, spoznavajo 
etnografske posebnosti kraja in vse 
to upodabljajo. 

Tu ne gre za neki strogi akadem
ski režim. Kdor pač ima več izku

šenj pomaga tistemu, ki jih ima 
manj in tako prihaja zares do spon
tanih likovnih stvaritev. 

.Razlika med delom v ateljeju in 
delom na sami katedri med podob-

Akademski slikar Bojan Goiya 

nimi srečanji je seveda ogromna. 
Smo sredi življenja in ga kot 
takšnega tudi upodabljamo, zato 
so ta dela veliko več vredna." 

Besedilo in slika: 
M. Ozmec 

Do konca aprila 11 
novih KO RK 

Na sedežu občinskega odbora 
Rdečega križa Ptuj so se v petek, 
7. aprila sestali predstavniki 
krajevnih konferenc SZDL in sve
tov iz novih krajevnih skupnosti z 
območja Ptuja. Dogovorili so se, 
da bodo v okviru SZDL izvedli 
vse kadrovske priprave in sklicali 
ustanovne konference krajevnih 
organizacij Rdečega križa v vseh 
enajstih novih krajevnih skupno
stih na območju Ptuja. 

Prav tako so se dogovorili o 
nekaterih skupnih akcijah, kot so: 
organizacija krvodajalstva, tu 
bodo tesno sodelovali z delovnimi 
organizacijami in ustanovili v vseh 
večjih kolektivih aktive RK, nada
lje zbiranje odpadnega papirja, 
,,cvetlični dan" in podobno. Pri 
izvedbi teh akcij pa bodo organizi
rali sodelovanje s ptujskimi osnov
nimi šolami, to je potrebno toliko 
bolj, ker so na območju Ptuja 4 
osnovne šole, krajevnih skupnosti 
pa je enajst. Sicer pa neposredno 
pri delu se bo pokazalo še marsi

kaj, kar bo treba koordinirati med 
krajevnimi skupnostmi na mest
nem območju Ptuja. Pri tem bodo 
krajevne organizacije Rdečega kri
ža imele prav gotovo tudi 
pomembno vlogo. 

FF 

Jutri vsi V 
Gorišnico 

Spomladanici kros bo 
jutri s pričetkom ob 14. 
uri v GorišnicL Prav je, 
da se te manifestacige 
mladosti udeležimo v 
čim večjem številu. Med 
13. in 13.30 bodo z 
avtobusne postaje vozili 
posebni avtobusi. 

Vabljeni! 

Traktor, grozeča nevarnost za voznika... 

Trčil V 
traktor 

Zelo huda prometna nesreča se 
je zgodila v soboto 8. aprila okoli 
19.10. Voznik osebnega avtomobi
la Bogomir Koniček iz Maribora je 
s sopotnikom, najverjetneje zaradi 
vinjenosti, še iz nepojasnjenih 
vzrokov trčil v kmetijski traktor 
brez priklopnika, ki ga je 
upravljal Franc Koren iz Hajdoš 
1. Pri trčenju se je osebni avtomo
bil prevrnil na streho, pa tudi trak
tor, je obležal v jarku. Voznik 
traktorja Koren je dobil lažje 
telesne poškodbe. Materialna ško
da znaša okoli 50.000 din. 

Besedilo in slike: OM 

Neprevidno 
prehiteval 

Druga težja prometna nesreča se 
je zgodila isti dan v petek ob 11.15 
na cesti 11. reda Ptuj—Pragersko, 
v gozdu pri Kidričevem. 

Voznik osebnega avtomobila 
Franc Jesenšek iz Radizla je vozil v 
smeri proti Šikolam. V gozdu pri 
Kidričevem je hotel prehitevati 
traktor z dvema priklopnikoma. 
Ker je prepozno opazil, da to ni 
mogoče, je nenadoma obrnil nazaj 
v svoj vozni pas. Pri tem pa je pri 
hitrosti okoli 90 km na uro z vso 
silo treščil v počasi vozeči traktor 
pred seboj, ki ga je za tem vlekel 
še kakih 20 m za seboj. 

28-letni Franc Jesenšek je pri 
trčenju dobil hude telesne poškod
be in so ga prepeljali v ptujsko 
bolnišnico. 

M. Ozmec 

POBEGNIL S K R A J A NESRECE 
V petek, 7. aprila okoli 11. ure 

se je zgodila hujša prometna 
nesreča v Slovenji vasi pri Ptuju. 

Voznik avtobusa tuje r^s t rac i -
je je na cesti Maribor Ptuj 
neprevidno začel prehitevati vozni
ka tovornega avtomobila Blaža 
Lozinška iz Ptuja. Pri prehiteva
nju je voznik avtobusa tuje regi
stracije prepozno zagledal nasproti 
vozeča vozila, zato je hotel 
prehitevanje zožiti in pri tem zadel 
v tovorno vozilo Lozinška. Tega je 
zaradi trčenja zaneslo in do vrha 
naložen tovornjak z betonskimi 
sobami se je prevrnil na sredi cesti
šča. 

Lozinšek je na srečo utrpel le 
lažje poškodbe, voznik avtobusa 
pa je s kraja nesreče pobegnil. Hit
ri intervenciji miličnikov postaje 
prometne mihce iz Maribora gre 
zahvala, da so pobeglega voznika 
prijeli čez 20 minut pred motelom 
v Podlehniku, kjer je hotel zakriti 
posledice trčenja. 

Besedilo in slika: 
M. Ozmec 

Do vrha naložen tovornjak z betonskimi sobami se je prevrnil na sredi 
cestiča 

ČRNA KRONIKA 
Na območju občine Ptuj so 

miličniki v tednu od 3. do vključno 
10. aprila 1978 zabeležili 6 promet
nih nesreč. Smrtnih žrtev na srečo 
ni bilo, pri nezgodah pa so bile 3 
osebe težje, tri pa lažje telesno 
poškodovane. 

Glavni vzroki nesreč so bili to
krat neprevidno prehitevanje, izsi
ljevanje prednosti in vinjenost 
voznikov. Skupna materialna ško
da pa znaša okoli 95.000 dinarjev. 

PODRL P E S A K I N J O 
V sredo, 5. aprila ob 13.45 je 

prišlo do hude prometne nesreče v 
Bezjakovi ulici v Ptuju. 

Voznik osebnega avtomobila 
Adolf Kopše iz Stoperc 79 je vozil 
po Titovem trgu in zavijal na levo 
v Bezjakovo ulico. Na prejjodu za 
pešce je zadel v pešakinjo Nežo 
Hertiš iz Lovrenca na Dravskem 
polju 23. Pešakinja je pri tem 
dobila hude telesne poškodbe. 

VOZIL BREZ IZPITA 
V sredo, 5. aprila se je zgodila v 

Bišečkem vrhu lažja prometna ne

sreča na cesti IV. reda, ko je okoli 
17.45 voznik osebnega avtomobila 
Marijan Kramberger iz Bišečkega 
vrha 3 vozil po sredini cestišča, v 
trenutku, ko je iz nasprotne smeri 
pripeljala voznica osebnega 
avtomobila Jožica Horvat iz Vin-
tarovc 85. Prišlo je do trčenja, pri 
čemer je dobil lažje telesne 
poškodbe sopotnik Vinko Horvat. 

Voznik Kramberger je vozil brez 
vozniškega dovoljenja. 

Materialna škoda znaša 45.000 
dinarjev. 
NEPREVIDNO VKLJUČEVA
NJE 

V petek, 7. aprila ob 13.10 se je 
zgodila huda prometna nesreča v 
Sikolah. Voznik tovornega avto
mobila Ivan Vranješ iz Turške 
vasi 20 je zapeljal iz parkirnega 
prostora gostilne Kurež v Sikolah, 
ne da bi se prepričal, če je to 
možno. Pri tem je zaprl pot vozni
ku kolesa z motorjem, ki je pripe
ljal po cesti iz smeri Kidričevo. 
Voznik kolesa z motorjem Ludvik 
Sadek iz Brezja 8 je trčil v vrata 
tovornjaka in se hudo poškodoval. 
Materialna škoda znaša 45.000 
dinarjev. -OM 

vreme ] 
Vreme do nedelje. 23. aprila 

1978: 
Prvi krajec bo v soboto. 15. 

aprila ob 14.55. 
Napoved: Danes in jutri 14. 

aprila bo nekoliko topleje in dež 
nato bo spremenljivo in še hladno 
vreme. Ves mesec april se nam 
obeta neugodno vreme. Ko se bo 
dtoplilo, bo deževalo, ob lepem 
vremenu pa bodo pihali mrzli ve-, 
trovi. Alojz Cestnik 

Spet smrt pod traktorjem 
Naknadno smo sprejeli poročilo oddelka milice v Podlehniku o zelo 

hudi delovni nesreči, ki seje zgodila v ponedeljek, 10. aprila dopoldne v 
Tižcu pri Ptuju. 

Ta dan se je voznik kmetijskega traktorja Anton Žlahtič (50) iz 
Barislavc 20 vračat iz Podlehnika v smeri proti Lancovi vasi. H traktorju 
je imel priklopijen kmečki voz naložen s krompirjem. Ko je pripeljal čez 
most prek reke Polskave v Tržcu je iz neznanih v/rokov začel voziti skraj
no desno, zaradi česar je po nekaj metrih traktor prevrnilo v 3 m globok 
jarek. 

Pri tem je traktor pokopal voznika pod seboj, ki je zaradi hudih posle
dic umrl na kraju nesreče. .Naj velja ta delovna nezgoda, kot resno 
opozorilo vsem voznikom kmetijskih traktorjev. V zadnjem času je na
mreč vse več takšnih in podobnih nesreč, ki se največkrat končajo zelo 
tragično. - — OM 

osebna kronika 
RODILE SO: 
Marija Hasemali. Zg. Hajdina 

75 — dečka; Marija Pauko, 
Vintarovci 12 — Dušana; Gabriela 
Reih, Moravci 116/a — Darjo; 
Ana Petek, Zagrebška 18 — 
dečka; Majda Bezjak, Bresnica — 
Frančeka; Alojzija Žunkovič, 
Hajdoše 2/a — Heleno; Rozalija 
Krušič. Ob železnici 4 — Nino; 
Terezija Škvorc. Sodinci 49 — 
deklico; Darinka Gojkovič, 
Ziherlova ploščad 7 — dečka; 
Terezija Mislovič. Gorenjski vrh 
27 — deklico; Marija Gašparič, 
Sp. Ključarovci 31 — Damjana; 
Gertruda Seruga, Nova vas 105 — 
deklico; Mirjana 'Znidarič. Dr. 
Hrovata 1 — Tejo; Majda Hanže-
lič, Dornava 46 — dečka; Danica 
Frangež, Osterčeva 7 — Barbaro; 
Majda Mramor, Zagrebška 77 — 
Sašo; Nada Beranič, Krempljeva 4 
— dečka; Darinka Ahačič, 
Markovci 86 — Heleno; Marija 
Cafuta, Kidričevo 13/a — 
Marizano; Dragica Petric, Dežno 
26 — Karolino; Marija Culk, 
Stoperce 63 — Irmo; Filomena 
Djonšek, Moškanjci 21 — Jernejo; 
Marija Makoter, Ul. A. 
Trstenjaka 16. Ljutomer — dečka; 
Emilija Toplak. Breg 26 — dekli
co; Slavica Breg. Krčevina 49 — 
Tanjo; Jožica Terbuc. Heicegova 
7 — Dijano; Rosvita Junger. Ma
riborska 16 — Tomaža; Blanka 
Fridauer, Mali Okič 17 — dekhco; 
Slavica Cigler, Gajzerjeva 17 — 
Tadejo; Zofija Horvat, Cvetkovci 
29 — Franca; Elizabeta Novak, 
Ilovci 19, Ljutomer — Primoža; 
Majda Leskovar. Majšperk 51 — 
deklico; Ana Gole. Mezgovci 54/a 
— dečka; Štefka Horvat, Dravci 
10 — dečka. 

POROKE: 
Milan Hadler. Potrčeva 50 in 

Jelka Ojsteršek, Lovrenc na Dr. 
polju 113/a; Marjan Poplatnik, 
Gorišnica 9 in Zora Mikša, 
Moškanjci 78; Dušan Elsner, 
Ljubljana, Hradeckega 24 in 

Patricia Roelofs, Amersfoort, 
Kolkrijst 80, Nizozemska; Robert 
Rep, Kidričevo 51 in Gabrijela 
Pečovnik, Razvanje 27; Franc 
Brumec, Maribor, Prvomajska 7 
in Angela Pilinger, Stojnci 111; 
Martin Slamberger, Skorba 7 in 
Silva Toplak, Stojnci 108; Jožef 
Drevenšek, Sedlašek 64 in Ivana 
Pajnkiher. Sedlašek 64. 

UMRLI SO: 
Stanko Senčar. Ob Grajeni 7, 

roj. 1908, umrl 4. aprila 1978, 
Alojz Forstnarič, Bukovci 75, roj. 
1902, umrl 3. aprila 1978, Janez 
Erbus, Nova vas pri Ptuju 59, roj. 
1908, umri 4. aprila 1978, Mira 
Bauman, Prešernova 18, roj. 1947, 
umrla 4. aprila 1978, Jurij Muršec, 
Grajenščak 12, roj. 1901, umri 4. 
aprila 1978, Ana Vidovič, 
Kozminci 21, roj. 1900, umrla 4. 
aprila 1978, Jožef Vidovič. Majski 
vrh 50, roj. 1908, umrl 5. aprila 
1978, Ignac Sladnjak, Podgorci 
41, roj. 1899, umri 5. aprila 1978, 
Neža Butolen, Kdričevo 5, roj. 
1898, umrla 9. aprila 1978. 

TEDNIK 
izdaja zavod za časopisno in 
radijsko dejavnost RADIO-TED-
MIK 62250 Ptuj, Vošnjakova 5, 
poštni predal 99. Ureja uredniški 
odbor, glavni urednik MIHAEL 
GOBEC, odgovorni urednik 
FRANC FIDERŠEK. Uredništvo 
in uprava Radio-Tednika telefon 
(062) 77-079 in 77-226. Celoletna 
naročnina znaša 150 dinarjev, za 
tujino 250 dinarjev. Žiro račun 
SDK Ptuj 52400-601-106^9. 
Tiska ČGP Mariborski tisk. Ma 
podlagi zakona o obdavčevanju 
proizvodov in storitev v prometu 
spada TEDNIK med proizvode, za 
katere se ne plačuje temeljni 
davek od prometa proizvpdov. 


